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Από το υπ’ αριθ. 5/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 130/99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Εγκριση τεχνικού προγράμματος Δήμου 
Βέροιας έτους  1999" 

 
       Σήμερα 1 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
18:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης  Μ.Γαβρίδης                    ---- 
2. Ι. Κουρουζίδης  Κ.Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης  Ν.Χαμαλής  
4. Κ. Πουλασουχίδης    
5. K. Aσλάνογλου    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ.  Πέτκος    
8. Ε.  Λελεκάκης    
9. Κ. Γκαβαϊσές   Απόντες Δημαρχιακοί 

10. Κ.  Βαφείδης   Πάρεδροι 
11. Γ. Ουρσουζίδης   Χ.Μουτσιόπουλος 
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  προ ημερήσιας 
14. Π. Πιτούλιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Σ.Παναγιωτίδης. 
15. Α. Κεσίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  127/99  απόφασης 
16. Α. Σουμελίδης προσήλθε ο κ. Λ.Τσαβδαρίδης. 
17. Α. Ταραλάς 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  128/99  απόφασης 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος προσήλθαν      οι    κ  .κ.   Ε.Σοφιανίδης,   Γ. Μανακούλης , 
19. Χ. Γεωργιάδης Π.Αγαθαγγελίδης. 
20. Β. Γιαννουλάκης 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  130/99  απόφασης 
21. Σ.  Παναγιωτίδης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Παναγιωτίδης, Θ.Σιδηρόπουλος  και 
22. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν     οι    κ.κ.     Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Σοφιανίδης, 
23. Θ.  Σιδηρόπουλος Ε.Λευκοπούλου. 
24. Ε. Σοφιανίδης 5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  139/99  απόφασης  
25. Ε. Λευκοπούλου αποχώρησε  η κα Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή.  
26. Ι. Ακριβόπουλος 6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ.  143/99 απόφασης  
27. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησε ο κ.Α. Κεσίδης. 
28. Ε. Κουκουρδής 7)Κατά     τη      συζήτηση της υπ' αριθ. 146/99 απόφασης 
29. Γ. Μανακούλης προσήλθε ο κ.Λ. Τσαβδαρίδης. 
30. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το σχέδιο εκτελεστέων έργων του Δήμου Βέροιας έτους 
1999. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Το 1ο και 2ο θέμα θα συζητηθούν μαζί. 
 Δήμαρχος :Δεν έχω περισσότερα να προσθέσω απ' ότι διαβάσατε στον 
προϋπολογισμό που η ΔΕ κατά πλειοψηφία εισηγείται. Το κείμενο που εγκαίρως 
είχατε στα χέρια σας. Θα ήθελα δημόσια να ευχαριστήσω την υπηρεσία του Δήμου 
γιατί δούλεψε πολύ σκληρά για να φέρει σε πέρας τον προϋπολογισμό ο οποίος είναι  
περίπλοκος γιατί θα έπρεπε να συνδυάσει τα στοιχεία από 9 πρώην κοινότητες. Να 
ευχαριστήσω την εργατικότητα και των πρώην γραμματέων των κοινοτήτων καθώς 
και των υπαλλήλων οι οποίοι δουλεύουν στο δημόσιο ταμείο και οι οποίοι 
εξυπηρετούσαν μέχρι σήμερα τις πρώην κοινότητες. 
 Αναμένω ν'ακούσω τις τυχόν παρατηρήσεις και προτάσεις επί του 
προϋπολογισμού και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου. 
 Να κάνω μία προσθήκη που εκ παραδρομής δεν μπήκε  στο Τεχν.  
Πρόγραμμα του Δήμου. 
 Στο έργο της οδοποιϊας του τεχν. προγράμματος με α.α. 51 "Διάνοιξη, 
ασφαλτόστρωση ,κρασπέδωση περιφερειακού" πρέπει να συμπληρωθεί η λέξη 
δρόμου Κουμαριάς. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Στο τεχνικό πρόγραμμα 1) στο κεφάλαιο "οδοποιϊας" και με 
αα 25,26,27 και 28 θα έπρεπε να υπάρχει και το χρημ. υπόλοιπο αφού είναι  από τη 
ΣΑΤΑ '98, ή δεν έχουν εισπραχθεί; Απ ότι φαίνεται πρέπει να είναι ΣΑΤΑ '99. 2)Στο 
κεφάλαιο "Διάφορα κτίρια" και με αα 5-11 υπάρχουν έργα με την ένδειξη  ΤΑΣΕ. Τι 
σημαίνει αυτό; Εάν είναι για λειτουργικά έξοδα σχολείων έπρεπε να υπολογισθούν κι 
ως έσοδα.3)Τα κονδύλια της ύδρευσης και αποχ/σης γιατί δεν μπήκαν στο αντίστοιχο 
κεφάλαιο του προϋπολογισμού;  4)Στα έσοδα, το τέλος καθ/τας, ύδρευσης. ΤΑΠ και 
Φ.Φ.Ε. αφού είναι διαφορετικό στη Βέροια και στις κοινότητες γιατί δεν φαίνονται 
αναλυτικά στους αντίστοιχους ΚΑ; Τι προβλέπεται να εισπράξουμε απ' αυτά; 5) 
Υπάρχει το χρημ. υπόλοιπο αναλυτικά; 6)Γιατί υπάρχουν 15 εκ. από δικαιώματα 
ΔΕΗ  κι όχι 20 εκ. που είναι το ορθό;7)Εκδόθηκε η υπουργική απόφαση για 
καθορισμό των εξόδων κίνησης των προέδρων των Τ.Σ; Εάν όχι, πως καθορίστηκε 
αυτό το κονδύλι; 8)Ποιά τα τοκοχρεωλύσια των πρώην κοινοτήτων ; 9)Έγινε η 
καταγραφή των οφειλών; Πόσες είναι αυτές αναλυτικά; 10)Πόσα χρωστάμε σε 
ασφαλ. ταμεία; 
 Γεωργιάδης  Χρ.:1)Η προμήθεια της  αυτοκινούμενης  σκούπας  μήπως είναι 
αντιοικονομική; 2)Τι σκοπεύει να κάνει ο Δήμος για τη μεταφορά των νεκροταφείων; 
3)Στον  ΚΑ 062 είναι σύνολο 52 εκ., τι αφορούν οι ΚΑ 062.9α, β & γ; 
 Ακριβόπουλος : 1)Στο Σ.Π., ποιά έργα έγιναν, πόσα όχι, και γιατί; Ποιό το 
χρηματικό υπόλοιπο αυτού; 2)Στο Τεχν. πρόγρ. η ανάθεση γεωτεχνικής μελέτης στον 
Τριπόταμο είναι γραμμένη,  ενώ είχατε πει ότι είναι έργο του ΗΦΑΙΣΤΟΥ. 3)Στα 
μισθώματα, έγινε καταγραφή της κινητής και ακίνητης περιουσίας των πρώην 
κοινοτήτων; Γιατί δεν εμφανίζονται αυτά πουθενά; 4)Από ποιά κοινότητα είναι το 
έσοδο 8 εκ. από λατομεία; 5)Έχει κέρδη η επιχ/ση των μαρμάρων (ΚΑ 018.2); 
 Γιαννουλάκης :1)Στον 131.9 υπάρχουν 2 δις από επιχορήγηση υπουργείων, 
είναι εξασφαλισμένα αυτά; 2)Στον 163.9 υπάρχει 236 εκ. περίπου, αυτό από πού 
περιμένουμε να εισπραχθεί; 3)Στον ΚΑ 40/122.3 υπάρχει 95 εκ. για ηλεκτροφωτισμό 
κοιν/στων χώρων, τι αντιστοιχεί στη Βέροια και τι στους οικισμούς; 
 Τσαμήτρου;1)Υπάρχουν μελέτες, προμελέτες για τα έργα του τεχν. 
προγράμματος; 2)Στην οδοποιϊα, έχουν καθοριστεί που θα γίνουν οι 
τσιμεντοστρώσεις; 3) Υπάρχει για αγροτική οδοποιϊα, τι περιλαμβάνουν αυτά, και σε 
ποιες περιοχές θα γίνουν; 4)Τα ποσά του κεφαλ. Ζ 7 (τα 35 εκ.) γιατί δεν είναι 



αντίστοιχα των εσόδων που είναι 60 εκ; Γιατί δεν αναλύονται τα ποσά αυτά κατά 
πράξεις  εφαρμογής; 5)Δεν υπάρχει κονδύλιο για τη φύλαξη δασών , γιατί; Τι γίνεται; 
6)Γιατί δεν  προβλέπεται κανένα έργο για το Ξηρολίβαδο; 
 Τσαβδαρίδης : 1)Ποιά τα έσοδα, έξοδα και χρημ. υπόλοιπα των 
προϋπολογισμών των πρώην κοινοτήτων για το 1998; 2)Συνετάγησαν απ' όλα τα ΣΣ 
προϋπολογισμοί; Ελήφθησαν αυτά υπόψη; 3)Στη σελ. 14 το χρημ. υπόλ. του 1998  
είναι 285 εκ. ,ενώ το ποσό του τεχν. προγράμματος είναι 308 εκ. Ποιό είναι το 
σωστό; 4)Στη σελ. 51 το αποθεματικό είναι 237 εκ. ενώ σύμφωνα με το αρ. 221 του 
ΔΚΚ αυτό δεν μπορεί να υπερβαίνει το 4% των τακτικών εσόδων του Δήμου που 
είναι 2,5 δις και δηλ. τα 100 εκ. Γιατί συμβαίνει αυτό; 5) Στους ΚΑ 121.1 και 121.9 
(σελ. 9) είναι 51 εκ. από δάνεια. Από πού δανειοδοτηθήκαμε; Έχουν εκτελεστεί τα 
έργα; Εισπράχθηκαν τα χρήματα; Πότε έγιναν τα δάνεια; 6)Στο τεχν. πρόγραμμα 
υπάρχουν πιστώσεις του υπ. Γεωργίας, έγιναν τα έργα και  περιμένουμε τα χρήματα; 
ή εισπράχθηκαν τα χρήματα και δεν έγιναν τα έργα; 
 Σοφιανίδης :Στο τεχν. πρόγραμμα υπάρχει έργο για  ανάπλαση κλπ.  
παρόχθιων ζωνών κοίτης Τριποτάμου. Υπάρχει πρόβλεψη για κατασκευή τοιχείου 
στην περιοχή που έγινε καθίζηση από τις πρόσφατες βροχοπτώσεις; 
 Δήμαρχος :Κε Σκουμπόπουλε, είναι ΣΑΤΑ 98. Το ΤΑΣΕ γνωρίζετε τι είναι 
και στα έσοδα περιλαμβάνεται στον σχετικό κωδικό των επιχορηγήσεων από το Υπ. 
Παιδείας. 'Υδρευση-αποχ/ση, κανένα σχόλιο. Για τα τέλη, είναι απόφαση του ΔΣ και 
δεν είναι λογικό να χωρίζουμε τις κοινότητες. Το χρημ. υπόλοιπο είναι σαφέστατο 
και αφορά το ρευστό που είναι στο ταμείο μας, στα βιβλιάρια των τραπεζών και των 
δαπανών που πληρώθηκαν στο  1999  (μισθοδοσία κλπ.). Σημειώνω ότι τον 
Φεβρουάριο δεν έχουμε πάρει την τακτική οικονομική ενίσχυση, διότι δεν υπεγράφει 
η σχετική απόφαση ύστερα από την αλλαγή του υπουργού. Παρ' όλ'  αυτά ο Δήμος 
είναι συνεπέστατος σε όλους. Τα έξοδα κίνησης των προέδρων των ΤΣ , δεν έχει 
εκδοθεί η υπουργ. απόφαση, όμως υπολογίσθηκε με βάση τις αποδοχές που είχαν 
σήμερα οι πρόεδροι των κοινοτήτων και θα πρέπει να είναι αυτό και το ύψος των 
εξόδων τους. Για τα 15 εκ. στη ΔΕΗ, αυτά περιλαμβάνονται διότι αυτή  ήταν η 
πρόβλεψη της υπηρεσίας. Για τα τοκοχρεωλύσια των κοινοτήτων υπάρχει 
αναλυτικότατη κατάσταση από το Τ.Π. & Δ., όπου φαίνονται όλα τα δάνεια και όλα 
τα υπόλοιπα στοιχεία που ζητούνται.Τα στοιχεία του προϋπολογισμού δόθηκαν από 
τις υπηρεσίες τέλη Ιανουαρίου και ενδεχομένως κάποια ποσά να διαφοροποιήθηκαν. 
Για να  κλείσουμε τις εισφορές  σε ασφαλ. ταμεία απαιτείται το ποσό των 10 εκ. και 
θα είχε εξοφληθεί εάν είχε έρθει η ΣΑΤΑ. Κύριε Γεωργιάδη, μακάρι να είχαμε άλλες 
3 αυτοκινούμενες σκούπες. Για τον 062.9 τα 52 εκ. είναι το σύνολο ΚΑ όπως 
αναφέρονται μέσα. 
 Κε Ακριβόπουλε, τα έργα του ΣΠ περιλαμβάνονται στο τεχν. πρόγραμμα ως 
χρημ. υπόλοιπα  Σ.Π. Ό,τι περιλαμβάνεται είναι έργα που είτε δεν ολοκληρώθηκαν, 
είτε μπορεί να ολοκληρώθηκαν αλλά να μην πρόλαβε να γίνει η  εκταμίευση. Το 
αντίστοιχο  είναι στο  σκέλος των εσόδων. Αν αθροίσουμε τα 2  νούμερα βγαίνει  το 
χρημ. υπόλοιπο. Η γεωτεχνική μελέτη Τριποτάμου δεν αφορά αυτό που λέτε. Με 
απόφασή μας ανατέθηκαν 2 μελέτες (Τριπόταμο, Θωμαϊδου) για να δούμε τι μπορεί 
να γίνει γι΄αυτά τα τμήματα. Για την καταγραφή των περιουσιών, έχει προχωρήσει η 
διαδικασία και οι περισσότερες κοινότητες την έχουν τελειώσει και το τμ. περιουσίας 
θα προχωρήσει στη μεταγραφή τους κλπ. Για τα λατομεία, η κοινότητα που έχει 
λατομεία είναι η  Καστανιά. Για τα 38 εκ. αν ελπίζουμε ή όχι να πάρουμε, το λεει 
καθαρά μέσα και αφορούν έσοδα από την αμμοληψία της Αγ. Βαρβάρας και την 
ενοικίαση των μαρμάρων. 
 Κε Γιαννουλάκη, οι επιχορηγήσεις αφορούν 1) 1,194 δις για το  συνεδριακό 
κέντρο από το ΥΠΠΟ, 2) Από το ΥΠΕΧΩΔΕ ΕΤΕΡΠΣ είναι 179 εκ. περίπου, και για 
να μην κουράζω τα αναφέρει ο προϋπολογισμός αναλυτικά. Ουδείς δεν διανοήθηκε 
να μας υποσχεθεί μία καρφίτσα και να μην πάρουμε 1 τσουβάλι καρφιά.  



 Για τον ΚΑ 163.9 και είναι συναφής με το χρημ. υπόλοιπο αυτό. Είναι η 
πρώτη φορά που στον προϋπολογισμό του Δήμου  δεν βάζουμε εικονικά έσοδα. 
Μπορεί θεωρητικά να γίνει αυτό. Μέχρι σήμερα βάζαμε ότι θα πάρουμε από την 
επιχ/ση μαρμάρων, που δεν πρόκειται να υπάρξει αντικειμενικά αυτό και στο σκέλος 
των εξόδων προϋπ/ζαμε δαπάνες που ήταν αναγκαίες γνωρίζοντας ότι κάποιες απ' 
αυτές δεν θα μπορούν  να εκτελεστούν. Ήξερα ότι κάποιος θα ρωτήσει για το 
αποθεματικό. Είναι τυχαίο το αποθεματικό; Τα έσοδα  θα καλύψουν τις δαπάνες του 
Δήμου. Επίτηδες το έφερα για να σας πω αν θέλετε να είναι 100 εκ. Και βάζεις ένα 
εικονικό έργο. Ίσα-ίσα κι άλλα θα πληρώσουμε για τα μάρμαρα ώσπου να 
ξοφλήσουμε την οφειλή. Θα μπει τάξη σ' αυτούς που οφείλουν στο δήμο για να μην 
αφήνουμε παράπονο στους συνεπείς συμπολίτες μας ότι κάποιοι είναι κορόϊδα και 
κάποιοι είναι έξυπνοι. Για τα 95 εκ. της ΔΕΗ έχω τα στοιχεία στο κομπιούτερ για 
κάθε κοινότητα. Υπολογίζουμε όμως στο σύνολο. 
 Κα Τσαμήτρου, πρώτα εγκρίνεται το τεχν. πρόγραμμα και από κει και πέρα 
ξεκινούν οι μελέτες και οι προμελέτες διότι δεν μπορεί ο αρμόδιος αντιδήμαρχος να 
χρεώσει έργα σε υπαλλήλους εάν δεν τα έχει εγκρίνει  το ΔΣ. Για κάποια έργα 
υπάρχουν μελέτες που έκανε ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ πέρσι. Υπάρχει μία πρώτη προσέγγιση. 
Τα ποσά βγήκαν ύστερα από αξ/ση μιας σειράς αιτημάτων όσων Τ.Σ. και Σ.Σ. 
υπέβαλλαν προϋπολογισμό και αιτήματα. Για την αγροτική οδοποιϊα, υπάρχουν 
προτάσεις από τον Αγρ. Σύλλογο, τα ΣΣ, και η μελέτη τους έρχεται στο ΔΣ για 
έγκριση. Ας έχουμε όμως μία ενότητα συνολικά. Για τα 35 εκ., δεν είναι μόνο η 
εκτέλεση κοινοφελών έργων. Υπάρχουν και υποχρεώσεις. Δεν υφίσταται τώρα 
κονδύλιο για την προστασία των δασών. Αν έρθει θέμα για το Ξηρολίβαδο θα 
τοποθετηθώ, δεν είναι ερώτηση. Ποιά τα έσοδα από τα χρηματικά υπόλοιπα των 
πρώην κοινοτήτων, νομίζω ότι ήταν γύρω στα 65 εκ. κουβαλώντας όμως και μία 
σειρά υποχρεώσεις. Απ' όσα ΣΣ συνετάγει προϋπολογισμός είναι εδώ και έχουν 
ληφθεί υπόψη. Για τα δάνεια, απάντησα. Αν χρειάζεστε την αναλυτική κατάσταση 
από το Τ.Π & Δ. μπορώ να σας τη δώσω. Οι πιστώσεις από το υπ. Γεωργίας για έργα 
είναι συγχρηματοδότηση υπ. Γεωργίας (90%) και 10% από έσοδα του Δήμου για τις 
βελτιώσεις βοσκοτόπων. Τα 61 εκ. αφορούν συνεχιζόμενα έργα, είναι στο τεχν. 
πρόγραμμα  και δεν έχουν εισπραχθεί ακόμη, γιατί γίνεται αυτή μετά την 
ολοκλήρωση του έργου. Τα 24 εκ. περιελήφθησαν μόνο από ορισμένα ΤΣ που έκαναν 
προτάσεις. Θα ζητήσω και από τα  άλλα για να γίνει συνολική πρόταση προς τη ΝΑ 
και το Υπουργείο Γεωργίας. Στα ΧΕ υπολογίσατε και αυτές τις επιχορηγήσεις από το 
υπ. Γεωργίας . Κάνατε λάθος. 
 Κε Σοφιανίδη, το έργο της Κοίτης Τριποτάμου που είναι στο τεχν. πρόγραμμα 
και αφορά το  LEADER 2 δεν αφορά το κομμάτι του Τριποτάμου που βρίσκεται στον 
πρώην Δήμο αλλά ένα νέο έργο που είναι στη θέση εκκλησιών του Τριποτάμου. 
Εντάχθηκε από την  Αναπτυξιακή και δεν έχει υπογραφεί η σύμβαση ακόμη. Μετά 
την  ψήφιση του προϋπολογισμού θα γίνει κι αυτό. 
 Στιόκας Ι., πρόεδρος αγροτ. συλλόγου Βεροίας:Από δω πέρασα κι εγώ, ήμουν 
δημοτ. σύμβουλος για 12 χρόνια. Ρίχναμε χαλίκια στους δρόμους κι έφευγαν αυτά. 
Μετά είπαμε να κάνουμε κάθε χρόνο έναν δρόμο άσφαλτο. Αυτό σταμάτησε. Ακουσα 
ότι το ποσό για αγροτ. δρόμους είναι 20 εκ. Είναι μικρό. Εκτός αν ρίξετε λίγο χαλίκι 
από πάνω. Εκανα αίτηση στη ΔΕΥΑΒ να μας βάλουν 3 σημεία να γνωρίζουμε τα 
βυτία.Που να πάμε να γεμίσουμε; Από τα αυλάκια δεν αφήνουν οι οικολόγοι. 
 Υπάρχει και σχετικό έγγραφο του συλλόγου στο Δήμο. Πρέπει να  
επιληφθείτε αυτού του ζητήματος. 
 Πρόεδρος : Υπάρχουν 13 ομιλητές και κάνω την εξής πρόταση για το χρόνο 
των τοποθετήσεων. Από 12 λεπτά οι κ.κ. Σκουμπόπουλος και Αγαθαγγελίδης και 10 
λεπτά για τις υπόλοιπες. Αυτό για να τελειώσουμε σε 2 ώρες. 
 Κουρουζίδης :Δεν συμφωνώ γιατί δεν καθορίζει τίποτε να υπάρχουν αρχηγοί 
παρατάξεων. Μα είναι 7λεπτο για όλους. 



 Πρόεδρος :Ψηφίσαμε την ύπαρξη ειδικού  αγορητή από την πλευρά των 
παρατάξεων. 
 Σκουμπόπουλος :Είναι δύο θέματα και από 7 λεπτά για το καθένα ζητάω 14 
λεπτά. Οι υπόλοιποι συνάδελφοι της παράταξής μου δεν θα  εξαντλήσουν το δικό 
τους χρόνο. 
 Πρόεδρος :Αυτό δεν εξασφαλίζεται. 
 Σκουμπόπουλος :Ο Δήμαρχος μιλούσε μισή ώρα. 
 Πρόεδρος :Εχει το δικαίωμα σύμφωνα με τον κανονισμό. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν είναι Πάπας. Τροποποιήστε τον κανονισμό. 
 Δήμαρχος :Αν όλοι ακολουθούσαν το παράδειγμα του Δημάρχου θα μιλούσαν 
1 λεπτό. 
 Σκουμπόπουλος :Εκφράζω την αγανάκτηση του 43% της πόλης. 
 Πρόεδρος :Σας παρακαλώ κ. Σκουμπόπουλε. 
 Δήμαρχος :Μη με διακόπτετε. Η εισήγησή μου ήταν 1 λεπτό. Οι ερωτήσεις 
ήταν 32 λεπτά. Οι απαντήσεις ήταν ούτε ο μισός ο χρόνος. 
 Τοποθετηθείτε, όσο σύντομα  τοποθετήθηκε και ο Δήμαρχος.  Οτιδήποτε 
άλλο είναι για εντυπώσεις. Οι πολιτικές δεν βγαίνουν από τους ΚΑ, αλλά όταν έχει 
κανείς πολιτική θεώρηση και στρατηγική. Αυτήν περιμένουμε ν' ακούσουμε .Δεν θ' 
αλλάξετε αυτό που δεκάδες συνάδελφοι που έκατσαν στη δική σας θέση αποδέχτηκαν 
και πολιτισμένα συζητούσαμε. Μη δίνετε μία εικόνα που δεν ταιριάζει στην 
προσωπικότητά σας και στην πορεία σας. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν 3 προτάσεις. Του προέδρου και των κ.κ. 
Σκουμπόπουλου και Κουρουζίδη. 
 Ποιοί συμφωνούν με την αντιπρόταση του κ. Κουρουζίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής  ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Ι.Κουρουζίδης, Σ.Γεωργιάδης. 
 Πρόεδρος :Επί της αντιπροτάσεως του κ. Σκουμπόπουλου, ποιοί συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι. 
Χ.Σκουμπόπουλος, Χ.Γεωργιάδης, Β.Γιαννουλάκης, Θ.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, 
Ε.Λευκοπούλου, Ι.Ακριβόπουλος, Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή, Ε.Κουκουρδής, 
Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος :Επί της προτάσεως του προεδρείου, ποιοί συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι : 
Μ.Ποτουρίδης, Δ.Ταχματζίδης, Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης, 
Δ.Πέτκος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, Κ.Βαφείδης, Γ.Ουρσουζίδης, 
Ι.Τριανταφυλλίδης, Π.Πιτούλιας, Α.Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α.Ταραλάς, 
Γ.Μανακούλης. 
 Πρόεδρος :Το συμβούλιο αποφάσισε κατά πλειοψηφία για 10 λεπτά και 12 
λεπτά  στους ειδικούς αγορητές. Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος : Επισκέφθηκα το Δήμο και ζήτησα από τους αρμόδιους 
προϊσταμένους και τον δ/ντή να μου δοθούν τα στοιχεία των επιχορηγήσεων του 
Δήμου από τα διάφορα υπουργεία. Ζήτησα το χρηματικό υπόλοιπο και, όπως μου 
μεταφέρθηκε, δόθηκε εντολή να μη μου δοθούν αυτά τα στοιχεία κι ότι θα τα 
αναφέρει σήμερα ο Δήμαρχος. Αυτή είναι η ενημέρωση των συμβούλων. 
 Τόσα λάθη πρώτη φορά έκανε ο Δήμαρχος. Δεν ήταν ενημερωμένος. Η όποια 
κριτική που θα κάνω δεν αφορά τις υπηρεσίες του Δήμου, οι οποίες μέσα  σε στενά 
περιθώρια συνέταξαν τον προϋπολογισμό, σύμφωνα με τις οδηγίες που πήραν από τη 
διοίκηση. Αυτήν που είναι  ανίκανη  να σηκώσει το βάρος του νέου Δήμου. Είναι 
πρόχειρος, πλασματικός, ανειλικρινής, έκδηλη η αγωνία των συντακτών και των 
υπηρεσιακών παραγόντων, που έζησα στο παρελθόν κι εγώ να ισοσκελίσουν ένα 
ανισοσκέλιστο προϋπολογισμό , αντιαναπτυξιακό, σπάταλος, με λάθη, ανελαστικός 
και κυρίως ΦΟΡΟΜΠΗΧΤΙΚΟΣ και  θα το εξηγήσω παρακάτω. Όταν  συζητούσαμε 
για τα τέλη δεν δεχθήκατε την πρότασή μας για διακοπή και το κάνατε μετά. Δεν μας 



ειδοποιήσατε για να έρθουμε την άλλη μέρα διότι φοβόσασταν, ήσασταν ανέτοιμοι, 
δεν είχατε ούτε τους πίνακες για τα τέλη, ήσασταν αποφασισμένοι να επιβάλλετε15% 
φορολογία στους συνδημότες μας. 
 Ο προϋπολογισμός πρέπει να διακρίνεται για τη διαφάνειά του, να  
απεικονίζονται ξεκάθαρα τα έσοδα και τα έξοδα και να είναι πλήρως αιτιολογημένα. 
Κάτι που δεν το έχει. Πρέπει να είναι ακριβής, να διακρίνεται για τη δικαιοσύνη 
του.Υπάρχει ανισομερής κατανομή των πόρων κέντρου- περιφέρειας-οικισμών. 
Στοχεύει κυρίως στην ικανοποίηση μικροπολιτικών σκοπιμοτήτων. Πρέπει να 
διακρίνεται για την ιεράρχηση των στόχων του. 
 Δεν διαβάσατε στον ΚΑ 018.2; Είναι λάθος; Εδώ είναι το  νοίκι της 
ενοικίασης της επιχ/σης φαρμάκων και ένα  άλλο νοίκι. Δεν μας δόθηκαν τα στοιχεία 
συμμετοχής της Κοινότητας Αγ. Βαρβάρας με μία εταιρεία Σκυρόδεμα Βεροίας ΑΒΕ. 
Πώς ς θέλετε να ψηφιστεί όταν δεν  γνωρίζουμε τα έσοδα  των πρώην κοινοτήτων και 
ποια τα χρημ. υπόλοιπα; Τα είπαμε έγκαιρα αυτά. Πρέπει  να γίνει καταγραφή της  
περιουσίας των πρώην Κοινοτήτων. Το γνωρίζει αυτό κανείς. Πού πάνε τα 48 εκ. από 
έσοδα του νεκροταφείου; Έπρεπε να πάνε πάλι για τα νεκροταφεία. Διαβάσαμε ότι 
μειώθηκαν τα τέλη ύδρευσης, πού είναι η ανάλυση; Μήπως τους κοροϊδεύουμε; Είναι 
ανταποδοτικό τέλος και έπρεπε να είχατε έσοδα και έξοδα ανά Κοινότητα. Επειδή 
είδαμε την προχειρότητα που φέρατε τα θέματα της αναπροσαρμογής τελών 
προσφύγαμε στην επιτροπή και περιμένουμε την εξέλιξη. Ποιά είναι τα μεγάλα έργα 
και από ποιά χρήματα εκτελούνται; Το χρημ. υπόλοιπο 285 εκ. είναι λανθασμένο 
γιατί στο πρόγραμμα φαίνεται 316 εκ. κι όχι 308 εκ. Από την ερώτηση που έκαναν 
κατάλαβα ότι ο Δήμαρχος δεν διάβασε ούτε το τεχν. πρόγραμμα, ούτε τον 
προϋπολογισμό. Το ΤΑΣΕ που είπα δεν είναι στα έσοδα περασμένο. Σκοτεινό δηλ., τι 
θέλανε να κρύψουν. Το αποθεματικό είναι λογιστικός λογ/σμός, υποβοηθητικός. Τον 
έχουμε για να ενισχύουμε ανεπαρκείς πιστώσεις. Η αιτιολογία του Δημάρχου δεν 
στέκει. Πότε θα τελειώσει το κτίριο Κάππου; Έφτασε τα 200 εκ.. Το Δημαρχείο πότε 
θα τελειώσει; Πότε θα γίνει η Πιερίων ; Η  Κόδρου;  Η Αθ. Διάκου; Η Ακροπόλεως; 
Τι ενέργειες έγιναν και τι κονδύλια δόθηκαν για την  προστασία του περιβάλλοντος; 
Την ανάπτυξη του πρασίνου; Την προστασία της περιουσίας του Δήμου; Την 
αναδάσωση; Ποιό  πρόγραμμα καθ/τας εφαρμόζουμε; Πώς έγινε ο υπολογισμός του 
τέλους καθ/τας  στις πρώην Κοινότητες; Τι έγινε με την ανακύκλωση; με τον ΧΥΤΑ: 
προτείναμε να ενταχθεί ο Αλιάκμονας και δεν το δεχθήκατε, στα έργα του Γ' ΚΠΣ. 
Ποιός θα πληρώσει τις ζημιές στον Τριπόταμο; Τι γίνεται με τις τροπ/σεις του Γ.Π.Σ, 
της επέκτασης του σχ. πόλης; Τι γίνεται με τις πράξεις εφαρμογής; Πότε θα 
ολοκληρωθούν; Μήπως θα πρέπει να θυμίσουμε τα συνθήματα για διοικητική 
αυτοτέλεια των Δήμων; Το κράτος μεταβιβάζει μόνο αρμοδιότητες και όχι πόρους. 
Απαγορεύτηκαν οι προσλήψεις. Δεν υπάρχει επιστημονικό προσωπικό. Με ποιές 
μελέτες θα γίνουν τα έργα; 
 Είναι    ανελαστικός ο προϋπολογισμός, γιατί αν βγάλουμε τα 200 εκ. ,θα 
δείτε ποιά είναι η επενδυτική ικανότητα του Δήμου. Εισπράχθηκαν πολλά χρήματα 
από τέλη στάθμευσης (200 εκ. στην 4ετία), πού πήγαν; Έγινε ένα πάρκιν, 
διανοίχτηκαν βασικοί δρόμοι; Τι έγινε με τα αδέσποτα σκυλιά; Προτείναμε να γίνει  
το κυνοκομείο με ευθύνη του Δήμου. Ποιά κίνητρα προβλέπει ο προϋπολογισμός για 
την αύξηση της αποδοτικότητας του Δήμου; Προτείνω να βραβεύουμε ετησίως έναν 
διοικητικό και έναν  των εξωτερικών συνεργείων υπάλληλο. Ποιά μέτρα πήραμε για 
τον εξοπλισμό του Δήμου;Ενόψει του αρχιεπισκόπου, πού θα τον υποδεχτούμε; Πού 
είναι το Δημαρχείο; Για τη Μητροπόλεως, το δημόσιο σταχτοδοχείο της Βέροιας. 
Πού πήγε το πράσινο; Πάμε να μαζέψουμε τις γόπες. Οι κυκλοφ. ρυθμίσεις που 
έγιναν δημιούργησαν μία σειρά προβλήματα. Άμεση  κατάργηση. Διπλή κατεύθυνση 
η Μητροπόλεως , θα  βρούμε τη λύση που θα πάνε οι  πέτρες. Προτείνω  μιας και 
καλέσαμε υπουργούς κλπ. να καλέσουμε για τις 16-10-99  τον πρόεδρο της Βουλής. 



Να γίνει το ετήσιο συνέδριο της ΚΕΔΚΕ στη Βέροια και να γίνουν  επιμορφωτικά 
σεμινάρια για τους υπαλλήλους και τους αιρετούς στα πλαίσια της ΤΕΔΚ. 
 Γεωργιάδης Χ.:Είπατε ότι μακάρι να είχαμε 3  σκούπες. Η πράξη έδειξε ότι η 
σκούπα που έχουμε δεν κάνει τίποτα. Σκουπίζει στη μέση του δρόμου που δεν 
υπάρχουν σκουπίδια, ενώ στις άκρες δεν μπορεί διότι υπάρχουν αυτ/τα 
παρκαρισμένα. Για μας είναι πεταμένα χρήματα. 
 Δεν απαντήθηκα για τα νεκροταφεία.Σας αρέσει η υφιστάμενη κατάσταση;  
Περίφραξη, είσοδος, κοιν/στη βρύση. Το κοιμητήριο έπρεπε  να ήταν προσεγμένο για 
να τιμούμε  τους  νεκρούς. Με την  πώληση τάφων  ελαττώνεται ο χώρος προς  
διάθεση.  Η  εκφορά των  νεκρών της  νότιας περιοχής της πόλης δημιουργεί κυκλοφ. 
προβλήματα. Είναι κακό να μεταφέρουμε τα νεκροταφεία προς την Πατρίδα ενώ 
πρέπει  να πάνε προς την Αγ. Βαρβάρα. Αναμένω εξελίξεις προς αυτό. Δεν είναι κακό 
ν' ασχοληθούμε με πράγματα  μικρής σημασίας π.χ. χαλικάκια ανάμεσα στους 
τάφους, μία πινακίδα  που να  δείχνει τις  τουαλέτες στο μπάσκετ κ.α.; 
 Για περίθαλψη ενδεών, τα 2 εκ. δεν φτάνουν. Προτείνω ν' αυξηθούν. Να 
πάρουμε χρήματα από τις   δημόσιες σχέσεις, για τις οποίες υπάρχει το εντυπωσιακό 
ποσό των 52 εκ. Γιατί τόσο ακρίβεια 52,3 εκ. γι΄αυτές και δεν είστε τόσο ακριβείς 
στην περίθαλψη  των φτωχών με  2 εκ.; Γιατί δεν μπήκε 2 εκ. και 10 χιλ. δρχ.; Είστε  
τόσο  σίγουροι για τον  αριθμό των φτωχών; 
 Κουκουρδής : Ακούσαμε και τον πρόεδρο του αγροτικού συλλόγου και 
γνωρίζουμε κι εμείς ότι η περιοχή  μας είναι αγροτική. Ο προϋπολογισμός μόνο προς  
αυτή την κατεύθυνση δεν κινείται. 
 Αναφέρεται στην  εισηγητική  έκθεση ότι προωθεί την πολιτική επιλογή της 
ισόρροπης ανάπτυξης. Από τα ποσά που υπάρχουν στο τεχν. πρόγραμμα για κάθε 
Δ.Δ. νομίζω ότι η κατανομή του έχει γίνει με άλλα κριτήρια. Επρεπε να ληφθούν 
υπόψη για τα Ασώματα  και Αμμο, τουλάχιστον , μεγαλύτερα ποσά. Φαίνεται ότι 
αυτές γίνονται σύμφωνα με τους ψήφους που πήρε ο κ. Χασιώτης στις δημοτ. 
εκλογές. Επρεπε να γίνει πιο δίκαιη κατανομή για ισόρροπη ανάπτυξη. Θα θυμάμαι 
τη δήλωση που έκανε ο Δήμαρχος όταν ορκιστήκε ότι θα  είναι Δήμαρχος όλων των 
δημοτών. 
 Θα σταθώ όρθιος και δεν θα ψηφίσω αυτό το τεχν. πρόγραμμα. 
 Γιαννουλάκης :Και μόνο ότι προβλέπεται ένα ποσό 237 εκ. για είσπραξη από 
την επιχ/ση μαρμάρων, το οποίο δεν πρόκειται να εισπραχθεί ποτέ, δείχνει ότι ο 
προϋπολογισμός θα είναι πλασματικός. Σημαίνει ότι δεν θα γίνουν ορισμένα έργα. 
 Δεν μπορώ να ψηφίσω έναν προϋπολογισμό που 1)προβλέπει αύξηση 15% 
στα τέλη καθ/τας κλπ., όταν  ο πληθωρισμός θα κυμανθεί στο 3%, 2) δεν έχει ούτε 
ένα έργο που θα διευκολύνει ή θα λύνει το κυκλοφοριακό πρόβλημα σύμφωνα μ΄αυτά 
που ζούμε και τα προβλήματα που έχει δημιουργήσει η μονοδρόμηση της οδού 
Μητροπόλεως  και για το οποίο υπεύθυνοι είστε εσείς. 3)που δεν έχει  ένα σοβαρό 
ποσό για τη διάνοιξη της οδού Ακροπόλεως, με τα τόσα προβλήματα που έχει 
(διέλευση  μαθητών κ.α.) .Τουλάχιστον  έπρεπε να μπει ένα φανάρι. 
 Γι'  αυτούς τους λόγους και όσους με κάλυψαν οι συνάδελφοί μου, 
καταψηφίζω τον προϋπολογισμό. 
 Τσαμήτρου:Αν και με κάλυψαν οι προηγούμενοι συνάδελφοί μου θα ήθελα να 
προτείνω  κι εγώ στην αγροτ. οδοποιϊα αύξηση του  σχετικού κονδυλίου πάνω από 20 
εκ. και οι δρόμοι που θα γίνουν να προσεχθούν περισσότερο. Τις περισσότερες  φορές 
γίνονται πρόχειρα (ρίψη λίγου χαλικιού κ.α) και στο τέλος έχουμε το ίδιο 
αποτέλεσμα. Να αυξηθεί επίσης το ποσό  των 70 εκ. για δαπάνες εφαρμογής σχ. 
πόλης  και να προβλεφθεί κονδύλι για την φύλαξη των δασών.   Τέλος να προτείνω 
και κάποια έργα για το Ξηρολίβαδο, διότι δεν πιστεύω να προταθούν από πουθενά 
γιατί δεν ενδιαφέρει κανένα   Δ.Δ. Όπως η αποχ/ση, βελτίωση ύδρευσης κι επέκταση, 
βελτίωση του δρόμου από διασταύρωση Κουμαριάς προς  Ξηρολίβαδο, 



ασφαλτόστρωση δρόμων, αθλητικές εγκαταστάσεις, διαμόρφωση χώρου  για πάρκο, 
αποπεράσωση πνευματικού κέντρου, παιδικές χαρές κλπ. 
 Σιδηρόπουλος :  Θα ήθελα να εκφράσω κάποιες απόψεις μου. 1)Για τις 
αυξήσεις  των τελών, είναι υπερβολικές και παρά το γεγονός ότι οι αποφάσεις 
ελήφθησαν χωρίς την παρουσία της αντιπολίτευσης, για τους γνωστούς λόγους, και 
διότι ο λαός έχει  σημαντική  δυσπραγία ν΄ανταπεξέλθει σ΄αυτό και διότι ο 
πληθωρισμός τρέχει σε χαμηλά επίπεδα. 2)Ηθελα να ζητήσω τη σωστή και διάφανη 
εφαρμογή του τεχν. προγράμματος, να υπάρχει σεβασμός στο χρήμα των συνδημοτών 
μας τα έργα που θα γίνουν να γίνουν σωστά και να πιάσουν τόπο.3)Μία παράκληση, 
επειδή η εφαρμογή του τεχν. προγράμματος δίνει την ευκαιρία στην πλειοψηφία να 
εφαρμόσει και μία κοινωνική πολιτική θα παρακαλούσα αυτή να γίνεται χωρίς 
διακρίσεις.   
 Για τα μάρμαρα, πριν από χρόνια σας παρακαλούσαμε να μην προχωρήσετε 
στην ίδρυσή τους με τα γνωστά αποτελέσματα. Πόσα χρωστάει ο λαός της πόλης; 
Πόσα χρεωνόμαστε ετησίως; Υπάρχουν επιλογές ν' απαλλαγούμε απ' αυτό; 
 Τσαβδαρίδης :  Εχω καλυφθεί και θα κάνω επιλογή ορισμένων σημείων που 
θα ήθελα να επισημάνω. 1)Ο προϋπολογισμός είναι βαθύτατα φορομπηχτικός και 
φοβάμαι   ότι τα κονδύλια των αυξήσεων δεν θα επενδυθούν σε έργα  ουσίας έτσι 
ώστε οι οικονομικές θυσίες  των  συμπολιτών  μας  να πιάσουν τόπο. 2)Τα Δ.Δ. 
αντιμετωπίζονται ως οι φτωχοί  συγγενείς του Δήμου από τον προϋπολογισμό και 
τους οδηγεί στον οικον. μαρασμό τους. 
 Ο προϋπολογισμός είναι και αντιαναπτυξιακός διότι όλα τα έργα που 
προβλέπονται στο τεχν. πρόγραμμα δεν είναι αυτά που θα μπορέσουν να δώσουν την 
απαραίτητη ώθηση στην οικον. ανάπτυξη του τόπου μας.  
 Ποτουρίδης :Δεν έχω πρόβλημα να χαρακτηρίσω τον προϋπολογισμό χωρίς   
το στερητικό άλφα σ' αντίθεση με άλλους που τον χαρακτηρίζουν έτσι τώρα. Είναι  
αναπτυξιακός, μη πλασματικός, πραγματικός και ειλικρινής  και κάποιοι πόνεσαν 
γιατί είναι φέτος ειλικρινής. Ο προϋπολογισμός   συντάσσεται  κυρίως από τις 
υπηρεσίες και όχι από τους πολιτικούς. Επ' ευκαιρία να ευχαριστήσω τις υπηρεσίες γι' 
αυτόν.   
 Θα  σταθώ στο  Τ.Π. και  εκεί  είναι  η  δυσκολία, να το υλοποιήσουμε. Τα 
χαρακτηριστικά του είναι : 1)Πρώτη φορά αυτό  έχει διασφαλισμένα  τα έσοδα. 2)Τα 
έργα που αναφέρονται σ' αυτό είναι  εφικτά. Μένει να συντάξουμε τις μελέτες και να 
τις εγκρίνουμε. 3)Συντάχθηκε παίρνοντας υπόψη όλες τις προτάσεις των φορέων 
(Σ.Σ., Δ.Δ., άλλοι φορείς κ.α.). Δεν έχει τις προτάσεις της αντιπολίτευσης γιατί ποτέ 
αυτή δεν καταθέτει προτάσεις. Όταν έχουμε συζήτηση για αναπτυξιακά   
προγράμματα όπως π.χ. του Ν.Π. και του Γ' ΚΠΣ ζητάνε αναβολή ή λένε είναι 
ανεφάρμοστο. Και το χειρότερο δεν ακούνε τι λέμε. 
 Το Τ.Π. είναι μεγάλο ως πρόγραμμα που έχει να κάνει ως βασικό έσοδο τη 
ΣΑΤΑ και μικρό γιατί δεν συμπεριλαμβάνει όλα τα έργα που θα εκτελεστούν στην 
πόλη. Δεν περιλαμβάνει το Δημαρχείο, την Πιερίων, Νομαρχιακά έργα, το Βυζαντινό 
Μουσείο, την ανέγερση σχολείων κ.α. ενώ θα μπορούσε για λόγους  θαυμασμού να 
τα περιλάβει γιατί εμείς είτε δώσαμε το οικόπεδο, είτε το προσπαθήσαμε κ.α. Η 
ΣΑΤΑ λειτουργεί με   πληθυσμιακό κριτήριο. Μετρήστε πόση ΣΑΤΑ έπαιρναν οι 
πρώην κοινότητες και πόσα δίνουμε εμείς. Μεταφέρουμε χρήματα από τη Βέροια 
προς τα Δ.Δ.  θα ΄πρεπε σήμερα να μας ευχαριστήσουν γι αυτό. Το ίδιο θα γίνει κι 
από τα Νομαρχιακά προγράμματα. Έχουμε την καλύτερη πρόταση πάνω σ΄αυτό. 
 Στο κεφάλαιο καθ/τας, είμασταν έτοιμοι και δεν έχουμε αγορά μηχ/των πλην 
μιας αυτοκινούμενης σκούπας. Έχουμε απ΄όλα. Θα πρέπει μόνο να προβλέψουμε ένα 
νέο πρόγραμμα αποκομμιδής απορριμμάτων που θάχει σχέση με το ΧΥΤΑ. Αν δεν 
διαμορφωθεί αυτό δεν μπορούμε να φέρουμε νέα πρόταση. 
 Στο κεφάλαιο ηλεκτροφωτισμού, η αλλαγή των φωτιστικών έδειξε το μοντέλο 
που θα εφαρμόσουμε κι έχει να κάνει με ποιότητα και ποσότητα  φωτισμού και 



ελαχιστοποίηση βλαβών. Όπου αντικαθίσταται αυτός θα γίνεται μ' αυτά τα 
φωτιστικά. 
 Στο κεφάλαιο πρασίνου, θα ανανεωθούν  πολλές παιδικές χαρές με σύγχρονα 
και νέου τύπου παιχνίδια, και θα κατασκευαστούν νέα πάρκα. 
 Στο κεφάλαιο νεκροταφεία, η κατάσταση δεν είναι πολύ καλή αλλά σ΄αυτό 
φταιει η διαρκής εκκρεμότητα της μετακόμισής του. Όμως δίνονται  χρήματα για 
ανακαίνιση του οστεοφυλακείου και της αίθουσας δεξιώσεων κ.α. παρεμβάσεων που 
θα καλυτερέψουν την κατάσταση εκεί.Στο κεφάλαιο οδοποιϊας και εδώ βλέπετε ότι 
αντιμετωπίζουμε μία σειρά από προβλήματα που κυρίως προέρχονται από αιτήματα 
φορέων,Σ.Σ. και των Τ.Σ. 
 Στο κεφάλαιο δημοσίων κτιρίων, πραγματικά εδώ περισσεύουν. Χρειάζεται 
ειδικής   μελέτης, δεν μπορώ να σας τα αναλύσω. 
 Το ίδιο και για το κεφάλαιο σχεδίου πόλης. 
 Βασική μας αδυναμία είναι η έλλειψη εξειδικευμένου προσωπικού και έχει 
θιχτεί αυτό. Να πω ότι το ΔΣ ψήφισε έναν Ο.Ε.Υ. ο οποίος στα 3 χρόνια απαξιώθηκε. 
Κάναμε ένα μεγάλο λάθος. Δεν μπορεί να λειτουργήσει. Θα έρθει σύντομα νέα 
πρόταση και θα μας λύσει τα χέρια για τις προσλήψεις. Να μην κωλλυσιεργούμε εδώ. 
Να έρχονται έγκαιρα τα θέματα και να πάρουμε αποφάσεις που θα μας δώσουν τη 
δυνατότητα να πάμε μπροστά. Δεν μπορούμε να προχωρήσουμε ούτε με αναβολές, 
ούτε με υπεκφυγές, ούτε με έλλειψη προτάσεων. Να καταλάβουμε ότι αν κατατεθούν 
σοβαρές προτάσεις στο πνεύμα του να συμπορευτούμε όλοι μαζί για το καλό της 
πόλης δεν μπορεί να γίνει κάτι. Στο προηγούμενο ΔΣ είχαμε μία ευτυχή συγκυρία, να 
ομοφωνούμε όλοι εδώ, να παίρνουμε σοβαρές αποφάσεις και να τις παλεύουμε όλοι 
μαζί για να έχουμε θεαματικά αποτελέσματα. 
 Πουλασουχίδης :Θα είμαι τηλεγραφικός γιατί υπάρχει πρόβλημα στην ομιλία 
μου. Είμαι … 
 (Στο σημείο αυτό ο κ. Πουλασουχίδης λόγω της βραχνάδας που είχε στη φωνή 
του και που δεν τον άφηνε να μιλήσει καθαρά δήλωσε ότι παραιτείται της 
τοποθετήσεώς του.) 
 Πρόεδρος :Να εκφράσουμε τη συμπάθειά μας στον αντιδήμαρχο 
κ.Πουλασουχίδη και να είναι γρήγορα καλά. 
 Ταχματζίδης : Λόγω της επιστήμης μου θα μπορούσα ν' αναφερθώ στους ΚΑ, 
αλλά επειδή είμαι και καλός  στην έκθεση ιδεών, όπως είπε και η αντιπολίτευση, θ' 
αναφερθώ σε μερικά ζητήματα. 
 Ο προϋπολογισμός αποτελεί τον καθρέπτη της πολιτικής που θ΄ασκήσει η 
δημοτ. αρχή. Πέρα από τους ΚΑ υπάρχει μία πολιτική, οριοθετούνται στόχοι και  
προοπτικές. Κάτω απ' αυτά ο προϋπολογισμός είναι  ένα κείμενο πολιτικό . Αν  
αντιμετωπίζεται λογιστικά παρέχει την ευχέρεια  της υποστήριξής του είτε της τυφλής 
αντιπολιτευτικής αναξιοπιστίας του. Και τα 2 δεν σχετίζονται με τη σημερινή 
πολιτική και οικονομική συγκυρία. Ως προς τη συγκυρία, γιατί προϋπολογισμό είχαμε 
και πέρσι και άρα το ζήτημα είναι και δεν άκουσα καμία άποψη, αν είμαστε ένα βήμα 
μπροστά από εκείνον. 
 Φέτος τελειώνουν οι διαδικασίες ένταξης στο Γ' ΚΠΣ και στο Β' ΚΠΣ σε 
σχέση με τα υπόλοιπα  που δεν έχουν απορροφηθεί. Μιλάμε για μία συγκεκριμένη 
πολιτική ανάπτυξης για 4 χρόνια που θα πρέπει να έχει αυτό το ΔΣ. Την αναζήτηση 
ανάπτυξης  για 4 χρόνια που θα πρέπει να έχει αυτό το ΔΣ. Την αναζήτηση 
κονδυλίων την επιτρέπει ο κάθε προϋπολογισμός που από τη  φύση του  είναι  
αντιπολιτευτικός. Αν διαβάσει κανείς τις προηγούμενες συζητήσεις  άλλων  
προϋπολογισμών και θέλει να διαπιστώσει το πολιτικό στίγμα αυτού  του 
προϋπολογισμού τότε θα  συμπεράνει  προθέσεις, πόσο λανθασμένη είναι αυτή η 
πολιτική του άσπρου-μαύρου που ακούσαμε σήμερα  και τότε θα διαπιστώσει ότι ο  
προϋπολογισμός που συζητάμε είναι και αναπτυξιακός και ειλικρινής γιατί αν το 
μελετήσει  σε σχέση με το Τ.Π., το Γ' ΚΠΣ, το Β' ΚΠΣ, το Ν.Π θα καταλάβει ότι δεν 



είναι ένα τυπικό δούναι και λαβείν του Δήμου  με βάση τους κωδικούς που αυτό είναι 
ξεκομένο με τις εξελίξεις, είναι ασύνθετο από τους στόχους  που βάλαμε σαν ΔΣ. 
 Δεν είναι ούτε καλός, ούτε κακός είναι όμως η ορατή πλευρά μιας  πορείας 
προς την ανάπτυξη. Αυτή προϋπήρξε. Συζητήσαμε γι αυτήν πριν την κατάθεση του 
προϋπολογισμού και κατά συνέπεια αυτός δεν μπορεί παρά ν' ακολουθήσει αυτή την 
πολιτική επιλογή. Γιατί πίσω από τους αριθμούς υπάρχουν και πρέπει   να τις δούμε, 
πολιτικές επιλογές. Πολιτική επιλογή είναι και τα κοινωνικά κονδύλια που γράφονται 
στον προϋπολογισμό. Μιλάμε για φτώχεια. Αυτό έχει 2 όψεις. 1)Της ανεργίας, που 
πλήττει ένα μεγάλο εργατικό δυναμικό στη χώρα μας γενικά. Ο αριθμός των ανέργων 
μακράς διαρκείας αποτελεί βασική αιτία για την αύξηση της φτώχειας. Αυτό χτυπάει 
κυρίως νέους. Για να το αντιμετωπίσουμε αυτό δεν χρειάζονται παθητικά μέτρα 
(επιδόματα κλπ.) αλλά  να έχει μία συγκεκριμένη πολιτική για την απασχόληση. 
Εμείς αυτή την πολιτική την ξεδιπλώσαμε όταν συζητούσαμε  για το Γ' ΚΠΣ και δεν 
ακούσαμε καμία άποψη αλλά ότι τα είπε αυτά γιατί θέλαμε να βολέψουμε τους 
ημετέρους. Ετσι  αντιμετωπίστηκε μία πολιτική για την απασχόληση. Εμείς, αυτή την 
πολιτική την ξεδιπλώσαμε όταν συζητούσαμε για το Γ΄ΚΠΣ και δεν ακούσαμε 
καμμιά άποψη,αλλά ότι τα είπαμε αυτά γιατί θέλαμε να βολέψουμε τους ημετέρους. 
Ετσι  αντιμετωπίστηκε μία πολιτική για την απασχόληση. 2)Της περιθωριοποίησης 
των ηλικιωμένων ατόμων που συνήθως βρίσκονται  είτε με σοβαρά προβλήματα 
επιβίωσης λόγω σύνταξης κλπ. είτε με διάφορα προβλήματα αποκλεισμού διότι  δεν 
συμμετέχει σε διάφορες  ψυχαγωγικές κλπ. εκδηλώσεις της κοινωνίας μας. Αυτά δεν 
αντιμετωπίζονται με 10 ή 20 ή 100  εκ. στον προϋπολογισμό αλλά με μία 
συγκεκριμένη και συγκροτημένη πολιτική κοινωνική που έχουμε, που ξεδιπλώνεται 
μέσα από τα ΚΑΠΗ κ.α. 
 Η πολιτική μας δεν θα κριθεί με βάση το φετινό μας προϋπολογισμό και μόνο 
αλλά και από τους πολιτικούς στόχους που βάζουμε και δυστυχώς  γι' αυτούς δεν 
ακούσαμε τίποτα. Υπάρχει πρόταση, θα την υλοποιήσουμε και στο τέλος της 4ετίας 
θα κριθούμε. 
 Ακριβόπουλος :Η  απάντηση του  Δημάρχου για την καταγραφή της ακίνητης 
περιουσίας των πρώην κοινοτήτων είναι αόριστη.  Επρεπε ν' αναφερθεί αναλυτικά. 
Δεν αναφέρεται π.χ. το κονδύλι της μίσθωσης των γηπέδων εκτός κι αν δεν έχει 
ολοκληρωθεί η καταγραφή των περιουσιών. 
 Ο προϋπολογισμός είναι διαχειριστικός, ελάχιστα  αναπτυξιακός και οι  
συνέπειες  του χαρακτηρίζονται από έλλειψη  γενναιότητας. Όφειλαν να   
καταγράψουν τα βασικά προβλήματα της πόλης όπως το κυκλοφοριακό κ.α. Είναι 
πρόχειρος  και όχι ξεκάθαρος σε όλα του τα κονδύλια. Υπάρχει έλλειψη της 
ισόρροπης ανάπτυξης και θα καταντήσουν τα χωριά Σ.Σ. Αργά ή γρήγορα θα 
καταντήσουν όπως η Μέση, Λαζοχώρι κλπ. 
 Δήμαρχος :Μακάρι.  Εχετε πάει εκεί; 
 Ακριβόπουλος : Εχω πάει. Χαρακτηρίζεται από φορομπηχτική διάθεση ειδικά 
για το τέλος καθ/τας όταν μιλάμε για αύξηση 15% και ο τιμάριθμος είναι στο 3-4%.
 Τον καταψηφίζω γιατί τον θεωρώ ελάχιστα αναπτυξιακό. 
 Κουρουζίδης : Είναι ιστορική η σημερινή διαδικασία γιατί με την ψήφιση του 
προϋπολογισμού γεννιέται ο νέος Δήμος που έχουμε  ονειρευτεί όλοι μας. 
 Η τοποθέτησή μου θα είναι πολιτική γιατί για φέτος δεν θα έπρεπε να 
ασχοληθούμε με τα επιμέρους στοιχεία. 
 Είναι ένας μεταβατικός προϋπολογισμός. Προσπαθεί να δώσει λύσεις σ΄όλους 
τους τομείς.Όχι στο βαθμό που θα έπρεπε διότι υπάρχει μία γενική σύγκλιση του 
Δήμου με τις πρώην Κοινότητες. Σε διάφορους τομείς όπως π.χ. της ισόρροπης 
ανάπτυξης δεν μπορεί να δώσει λύσεις και δεν μπορεί να το πιστεύουμε. 
 Θέση μας πρέπει να είναι ότι στο μέλλον οποιαδήποτε κονδύλια θα έρθουν 
στο Δήμο θα πρέπει να δοθούν στην περιφέρεια διότι όλοι  καταλαβαίνουμε ότι η 



ψαλίδα μεταξύ κέντρου και περιφέρειας θα πρέπει να κλείσει. Ο Καπποδίστριας θέλει 
Δήμους  δυνατούς, για να γίνει αυτό η ψαλίδα θα πρέπει να κλείσει. 
 Πρέπει να ενισχυθεί ο αγροτικός τομέας  και θα πρέπει να συμφωνήσουμε με 
τις προτάσεις του αγροτικού συλλόγου στο θέμα των κατασκευών. 
 Θα ψηφίσω τον προϋπολογισμό διότι δημιουργείται ο νέος Δήμος και γιατί 
είναι μεταβατικός, δίνοντας πίστωση ενός χρόνου για να δούμε τι θα γίνει. 
 Αγαθαγγελίδης :Για λόγους  διαχειριστικούς, απαιτείται κι ένας 
προϋπολογισμός κι ένα Τ.Π. Αυτό έχει να κάνει αυτός ο προϋπολογισμός.  Ασκεί 
διαχείριση στα λίγα χρήματα που μπορεί αυτόματα να διαθέσει ο Δήμος και βέβαια 
λίγα πράγματα μπορεί να κάνει για τους Βεροιώτες και ελάχιστα για τους κατοίκους 
των κοινοτήτων. Εκτός αυτό κάποια ποσά για κάποια μεμονωμένα έργα είστε 
ευχαριστημένοι  από τα ποσά που διαχειρίζεται αυτός; Με μία πόλη που καλύπτει ήδη 
το μισό του νομού; Μπορούν να καλύψουν τις τεράστιες ανάγκες της πόλης; Που 
είναι οι μεγάλες  υποσχέσεις για οργάνωση των νέων Δήμων; Τις είδατε πουθενά 
μέσα σ΄αυτόν; Δεν είπατε την αλήθεια πριν τις εκλογές θα την πείτε τώρα που δεν 
σας βλέπει κανείς; Είναι πολιτικό κείμενο  ο προϋπολογισμός και σαν τέτοιο θα το 
καταψηφίσουμε γιατί από άποψη πολιτική μας στέλνει μία ελπίδα  για του χρόνου 
μήπως και αλλάξουν τα μυαλά των διοικούντων. Μήπως και στον επόμενο υπάρξει 
χαρακτήρας. Αυτός είναι  ερμαφρόδιτος γιατί έχει και την ανάγκη να καλύψει έργα 
υπό εκτέλεση  στις πρώην κοινότητες. Διαχειρίζεται τη φτώχεια πλην ορισμένων 
κονδυλίων, που φουσκώνουν το ποσό και στα  μάτια του κάθε ανίδεου μπορούν να 
δημιουργήσουν την αίσθηση κάποιας ευφορίας. Φτάνουν τα μικροποσά για φωτισμό, 
ασφαλ/σεις κ.α.; Τι γίνεται στις γειτονιές σας από ανάγκες. Μία τέτοια πόλη δεν 
αξίζει να έχει τέτοιο προϋπολογισμό φτώχειας, μιζέριας κακομοιριάς και υποκρισίας. 
Δεν υπάρχει  χαρακτήρας. Δεν σκέφτεται η δημοτ. αρχή που θέλει να πάει το Δήμο, 
δεν μπορεί να βάζεις  σκόρπια έργα στο Τ.Π. την ώρα που δεν έχει ξεκαθαρίσει ότι  
δηλ. τη Ραχιά τη θέλουμε για αθλητικές δραστηριότητες και αυτό πρέπει να το 
τονίσουμε. Τι θα γίνει με τις καλλιέργειες; Το αίτημά τους για αγροτικούς δρόμους 
είναι το ελάχιστο, για να κυκλοφορούν και όχι για να αναπτύξουν την παραγωγή 
τους. Ποιος θα εξηγήσει γιατί ο δήμος επί 15 χρόνια δεν δίνει χρήματα για την 
ανάπτυξη των καλλιεργειών, για προστασία από το χαλάζι,ή για άρδευση εκεί που δεν 
υπάρχει ή για νερό εκεί που δεν έχει για να αναπτυχθεί και η κτηνοτροφία; Τι 
ανάγκες έχουν στους Γεωργιανούς; Θα το πει κανείς ή εξαντλήθηκε η συζήτηση στην  
προσυνεδριακή σύσκεψη στο γρ. Δημάρχου; Εδώ πρέπει να τα πούμε. Στους 
Γεωργιανούς έχουν ανάγκη από νερό στους στάβλους που είναι γύρω.Τι έργο 
απαιτείται  γι αυτό; Κάποια λίγα  εκατομμύρια. Τι θα κάνουμε για αυτούς; Τι θα γίνει 
με τα νοίκια που πληρώνουν  στους  βοσκότοπους; Να έρθουν αυτά στο Δήμο να μην 
πληρώνουν χρήματα αυτοί που με κόπο τείνουν ν΄αντέχουν στα μέτρα της Ε.Ε. για 
την κτηνοτροφία. Θα κάνουμε κάτι για τις αγρότες; 
 Για το Γ' ΚΠΣ, λεει το Υπουργείο προσέξτε κ. Δήμαρχε, κάντε προτάσεις για 
έργα που να είναι επιλέξιμα κι όχι τις ανάγκες έχει η περιοχή σας. Με ποια κριτήρια; 
Με τα δικά  τους. Κι αν δεν το κάνετε εσείς θα το κάνει ο περιφερειάρχης. Ποια 
αποκέντρωση και ποια αυτ/ση; Δεν μιλά ανοιχτά ο προϋπολογισμός, δεν διεκδικεί, δε 
σκέφτεται τις πραγματικές ανάγκες. Θα χορτάσει κανείς από το πνευματικό κέντρο; 
Κι αυτός είναι σημαντικός αλλά ξέρετε πόσοι πεινάνε; Πόσοι  νέοι φεύγουν στην 
ξενιτιά;  Θέλετε να κάνετε κάτι για όλους αυτούς; Χρηματοδοτούν τα πολιτιστικά 
κέντρα, να τα έχουμε. Δεν χρηματοδοτούν  άλλες δράσεις; Εκεί πονάμε; Θέλουμε 
αντιχαλαζική προστασία; Μπορεί να έχει κλειστά τα μάτια και τα αυτιά αλλά θάρθει 
η ώρα και ξέρετε όταν κολλάει στον τοίχο ο Ελληνας, θα τους πάρει όλους 
παραμάζωμα. 
 Ο λαός που σας εμπιστεύετε περιμένει ακόμη. Δεν μπορούν το Πασα-Κιόσκι,  
ο Προμηθέας κ.α. να μην έχουν παιδικούς σταθμούς, πάρκα, πεζοδρόμια, παιδικές 
χαρές κλπ. Οι πραγματικές ανάγκες της πόλης είναι μεγάλες για να κάνουν το 



Βεροιώτη να ζήσει λίγο καλύτερα, πρέπει να υπάρξει δημοτ. αρχή διεκδικητική και 
τέτοιος πρέπει να είναι και ο προϋπολογισμός τους. Να έρθουν τα χρήματα που 
χρωστούν  στην  Τ.Α., να μπορέσουν οι Δήμοι ν' αναπτύξουν δραστηριότητες 
(περιβάλλον, αθλητισμό, υγεία κλπ.) Διεκδίκηση εμείς δεν περιμένουμε απ' την 
παράταξη που διοικεί το Δήμο κι αλλίμονό μας αν δεν περιμένουμε διεκδίκηση κι απ'  
τα Τ.Σ. Η καταστροφή είναι κοντά. Τα χωριά θα ερημωθούν. 
 Καταψηφίστε τον προϋπολογισμό, δώστε  την ευκαιρία στο Δήμαρχο και τους 
στενούς  του  συνεργάτες να δουλέψουν για πρώτη φορά πάνω στις πραγματικές 
ανάγκες των συμπολιτών και  τις ανάγκες της πόλης μας. Είναι βέβαιο ότι ούτε ο 
Δήμαρχος, ούτε εσείς  ασχοληθήκατε με τον  προϋπολογισμό, ούτε οι δημοτ. 
υπηρεσίες. Αυτές γιατί κανείς δεν ασχολείται με το τι συμβαίνει στο Δήμο. Ξέρουμε 
καλά ότι αυτός είναι διοικητικός μηχανικός και μόνο και μάλιστα  μη αποδοτικός. 
Δεν υπάρχει προσπάθεια προσέγγισης στα πραγματικά προβλήματα. Θέλει  
διεκδικητικό χαρακτήρα ο προϋπολογισμός, ΔΣ που να ενημερώνει τους πολίτες και 
όχι να τους χαϊδεύει τ' αυτιά ότι είναι αναπτυξιακός και επαναλαμβάνει τα ίδια εδώ 
και 16 χρόνια κι η πόλη βάλτωσε. 
 Καταψηφίζουμε  τον προϋπολογισμό και το Τ.Π. και καλούμε όλους σας να 
κάνετε το ίδιο για να δοθεί η ευκαιρία επιτέλους να   προσεγγίσουμε τα πραγματικά 
λαϊκά προβλήματα. 
 Πρόεδρος :Ορίστε δευτερολογία. Αυστηρά τρίλεπτο. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν είχα σκοπό  πάρω το λόγο όμως μερικοί συνάδελφοι με 
αναγκάζουν μ' αυτά που είπαν. 
 Ήταν εδώ όταν καταθέσαμε  προτάσεις για το Γ΄ΚΠΣ, τα ΝΠ, τον πολιτισμό 
αλλά και σήμερα είναι εδώ; Κάποιοι καθυστερημένοι από την έκθεση  ιδεών μας 
ξαναπήγαν εκεί. Κι αντί να ασχοληθούν με τον προϋπολογισμό μένουν εκεί, στο Γ' 
ΚΠΣ. 
 Ο προϋπολογισμός αυτός πρέπει να ψηφιστεί. Δεν μπορεί ο Βεροιώτικος λαός 
εν ονόματι οποιασδήποτε μικροπολιτικής σκοπιμότητας να στηρίξει τους πληθυσμούς 
των οικισμών. Διαφάνεια στα  ανταποδοτικά τέλη. Δεν τα είδαμε. Διαφάνεια στα 
έργα και τις υπηρεσίες που θα παρέχει ο Δήμος παντού. Δεν θα είμαστε εμείς 
αντίπαλοι με τους συναδέλφους μας των Τ.Σ. Προσπαθούμε να τους 
προστατεύσουμε, να τους φέρουμε απ' αυτή την πλευρά που είναι το συμφέρον τους. 
Το δείξαμε  και με τον κανονισμό αλλά και με την αναπροσαρμογή τελών. Δεν 
ξεκαθάρισε η πλειοψηφία τι θα κάνει με την ύδρευση. Μειώθηκαν τα τέλη, ποιος θα 
κάνει όμως τις συντηρήσεις; Ο Δήμος ή η ΔΕΥΑΒ; Οι πληροφορίες λένε ότι ο Δήμος 
θα εισπράττει τα τέλη και η ΔΕΥΑΒ θα κάνει τις συντηρήσεις. Σιγά-σιγά θα μπουν 
στη ΔΕΥΑΒ. Δεν μπορεί να υπολογιστούν με 15% τα τέλη καθ/τας γιατί υπάρχει 
πρόβλεψη 5% αύξησης στη  μισθοδοσία ενώ η κυβέρνηση εξήγγειλε 2,5%. Το 2% 
είναι λάθος στα ανταποδοτικά τέλη, η ΔΕΗ πρέπει ν' αυξηθεί και θα το τροπ/σετε 
αργότερα. Δεν μπορούν να μπουν επενδύσεις στον υπολογισμό των τελών γιατί 
σύμφωνα με σχετική εγκύκλιο του υπουργείου  υποκρύπτεται φορολογία και όχι 
ανταποδοτικότητα. Προτείνουμε 3% αύξηση όλων των τελών του Δήμου. 
 Ποτουρίδης :Κάποιοι συνάδελφοι που εγκατέλειψαν αυτή την αίθουσα  όταν 
συζητούνταν οι αναπροσαρμογές των τελών θέλουν να φέρουν το θέμα σήμερα. Ας 
έμεναν να το κουβεντιάζαμε. 
 Οι πολίτες μας εμπιστεύονται κι αυτό δεν είναι τυχαίο που για δεύτερη 
τετραετία εκλεγόμαστε από την πρώτη Κυριακή. Δεν λέμε ψέματα. Είναι πράξη τα 
δις από την Ε.Ε και είναι διαφανέστατα. Την διαφάνεια ας την προσδιορίσει κάποιος 
εδώ μέσα. Αν κάποιος έχει κάτι ας το πει εδώ μέσα. 
 Να καταψηφιστεί ο προϋπολογισμός, φέρτε όμως την αντιπρόταση σας. 
Καταθέστε ένα προϋπολογισμό. Πέρσι ήταν 5 εκ. για τους αγροτ. δρόμους και 
σήμερα είναι 20 εκ. Αυτό δεν είναι  ανάπτυξη; Για αύξηση των ΚΑ, από πού θα 
βρεθούν τα έσοδα; Καταθέστε πρόταση. Το ΕΠΤΑ είναι μία κατάσταση. Όταν 



αιωρούνται προσφυγές στην επιτρ. του αρ. 18, η απόφαση του εφετείου όταν, όταν … 
εσείς θέλετε ανάπτυξη στην πόλη;Και ποιοι είναι αυτοί που δεν την θέλουν; Αυτοί 
που φέρνουν τις προτάσεις κι έρχεστε άκριτα και όλες τις μηδενίζετε; Να 
προσδιορίζουμε τι θέλει να πει ο καθένας, διαφάνα και καθαρά στον Βεροιώτικο λαό 
για να μας εμπιστευτεί και στην άλλη 4ετία. 
 Ταχματζίδης :Εμείς εδώ δεν μιλάμε για ν'ακούμε τη φωνή μας και να λέμε τι 
ωραία που τα λέμε. Όταν κανείς επιχειρεί να ερμηνεύσει και χωρίς προηγούμενα να 
έχει κατακτήσει είναι λίγο πριν το στάδιο της  περιπλάνησης κι αυτή τη στιγμή αυτό 
γίνεται με τις λέξεις φορομπηχτικός, αντιαναπτυξιακός, μιζέρια που είναι φράσεις 
ρηχές και που επιδεικτικά αγνοούν τα δεδομένα. Είπα στην πρωτομιλία μου ότι ο 
προϋπολογισμός είναι από τη φύση του αντιπολιτευτικός από τη φύση του αν έτσι  
θέλεις να το δεις. 
 Θα προβληματιζόμουνα αν έβλεπα μία "πολιτική" κατά τον προϋπολογισμό 
που να στηρίζεται σε μία αντικειμενική προσέγγιση σε μία γνώση στέρεη, με 
προτάσεις σημαντικές που να μας προβληματίσουν. Κι αν βλέπαμε κάτι τέτοια θα 
άξιζε να δώσουμε μία μάχη για μία λέξη ενάντια σε άλλη λέξη. Ερχόμαστε σήμερα να 
μας  πουν ότι ενώ συζητούσαμε για το πώς θ' αναπτυχθεί όλος ο ορεινός όγκος να μας 
κατηγορήσουν για έκθεση ιδεών στο προηγούμενο ΔΣ και να μας πουν σήμερα πως θ' 
αναπτύξουμε τον ορεινό  όγκο και την κτηνοτροφία. Αν είναι δυνατόν. Αυτό είναι μία 
αντίφαση που υπάρχει στην αίθουσα. 
 Κουρουζίδης :Δεν χρειάζεται να μιλήσω γιατί δεν άκουσα τίποτα. 
 Αγαθαγγελίδης :Που είναι τα ΤΣ; Τι ρόλο επιφυλάσσετε εσείς που τα 
ελέγχετε. Τόσο  ενδιαφέρον τους τροφοδοτήσατε να έχουν. Τους απογοητεύσατε από 
την αρχή διότι διαχειριστήκατε εν κρυπτώ κι αυτό το θέμα, της διαχείρισης της δικής 
τους ζωής. Αν γινόταν γόνιμη συζήτηση θα τάφερναν εδώ και δεν θα μιλούσαμε 
εμείς. Αυτό είναι ο Καπποδίστριας. Αν έφτιαχναν δικό τους Δήμο θα ήταν τώρα 
κοντά στους αγρότες, το νερό κα. Σήμερα κουβέντα. Η Ραχιά δικαιούται ανάπτυξη 
στα αθλητικά έργα και λιπάσματα στους βοσκοτόπους. Οι Γεωργιανοί το δικαιούται 
αυτό που είπα πριν.  Ο Τριπόταμος ρίχνει τα λύματά του  στο ποτάμι. Οι Βαρβάρες, η 
Αμμος, τα Ασώματα; Αν σας αρέσουν όσα προβλέπετε  για τις κοινότητες να δούμε 
πόσοι από  σας θα  μετακομίσετε  να ζήσετε εκεί. 142 χιλ. στρ. έχει ο Δήμος και θα τα 
καλύψετε με 20 εκ. αμμοχαλικοστρώσεις; Ας ξυπνήσουμε. Δεν έγιναν προτάσεις; Στη 
ΔΕ είπα κάποια συγκεκριμένα  πράγματα. Ξέρετε πόσα συμπεριλήφθηκαν; Τίποτα. 
Τα είπαμε συγκεκριμένα αλλά δεν μας πείσατε ότι έχετε τη διάθεση να συζητήσετε 
πάνω στις πραγματικές ανάγκες. Όταν ξενυχτάτε δεν ξενυχτάτε για τους Βεροιώτες, 
ξενυχτάτε για να κάνετε έναν  προϋπολογισμό για να λειτουργήσει στοιχειωδώς ο 
Δήμος. 
 Δήμαρχος : Υπάρχει μία αντίφαση, από τη μια να αναδείξουμε το ΔΣ να 
παίρνει σημαντικές αποφάσεις κι από την άλλη η λογική της κωλλυσιεργίας, της 
αναβολής, του πέρασε το 6ωρο και να σταματήσουμε. Εμείς σας δηλώνουμε ότι είτε 
με τη δική σας συμμετοχή είτε χωρίς τη δική σας συμμετοχή, που είναι προφάσεις εν  
αμαρτίαις, αυτά που πρέπει να σχεδιάσουμε, τις πολιτικές που πρέπει να χαράξουμε 
θα τις φέρουμε στο ΔΣ τους πρώτους  μήνες, θα τους αποφασίσουμε και θα 
προχωρήσουν. 
 Τελικά η αναπτυξιακή στρατηγική πως μεταφράζεται; Αν συμφωνεί κάποιος ή 
όχι είναι άλλο. Όταν συζητούσαμε για το Ν.Π. που ήταν 90% για τις πρώην 
Κοινότητες να δηλώνουμε αναβολή και να μην μπαίνουμε στην ουσία και να ρθούμε 
στον προϋπολογισμό να πούμε που είναι οι προτάσεις που αφορούν τα χωριά; Είναι 
δυνατόν  όταν  συζητούμε για  ανάπτυξη των ορεινών όγκων και της κτηνοτροφίας ν' 
αποχωρούμε από τη συζήτηση; Εκτός αν αρχίσω μαθήματα απλά στο τι είναι ο 
Δήμος. Ο Δήμος δεν είναι αυτός που ήταν στη 10ετία του 80, πολύ περισσότερο πιο 
πίσω. 



 Τι είναι ο προϋπολογισμός του Δήμου; Πέρα από τη διαχείριση των εσόδων 
του Δήμου περιλαμβάνει 2 στοιχεία. 1) Τις επιχορηγήσεις εξειδικευμένων πιστώσεων 
που έρχονται για ένα συγκεκριμένο έργο. Αυτές είναι μέσα στο Τ.Π. Γι αυτές που 
ρώτησε ο κ. Γιαννουλάκης, είναι εξασφαλισμένες και δεν μπορούμε να αλλάξουμε. 
2)Η ΣΑΤΑ, που είναι 58% μεγαλύτερη από την προηγούμενη χρονιά που ήταν 22% 
μεγαλύτερη από τον προηγούμενο. Από τα 3 δις η ΣΑΤΑ είναι 320 εκ. Για τα 2,7 δις 
είναι εξειδικευμένες οι πιστώσεις. Η ΣΑΤΑ της πρώην κοινότητας Αγ.Βαρβάρας 
ήταν πέρσι 11 εκ., ενώ φέτος παίρνουν 34 εκ. σε βάρος του παλιού Δήμου Βέροιας. 
Αυτή είναι συνειδητή πολιτική. Το ίδιο παραπάνω παίρνουν ΣΑΤΑ και οι άλλες 
πρώην Κοινότητες. Αυτή η μεταφορά πόρων είναι η πολιτική άποψη της 
πλειοψηφίας. Αν δεν την ενστερνίζεστε δεν κοροϊδεύετε εμάς αλλά κάποιους άλλους 
ξεγελάτε ή το προσπαθείτε. 
 2) Ξέρετε το σύνολο ενός έργου από πού μπορεί να χρηματοδοτείτε; α)Ο 
προϋπολογισμός είναι ένα κομμάτι και μάλιστα το μικρότερο.β)Υπάρχουν τα έργα 
των Υπουργείων που με ενέργειες της κάθε φορά δημοτ. αρχής εντάσσονται. Είδατε 
τα 3 δις που είναι για εργατ. κατοικίες; Το Βυζαντινό Μουσείο; Την οδό Πιερίων; 
Δεν είναι έργα της πόλης βαθύτατα Αναπτυξιακά; γ)Υπάρχει το Νομαρχιακό 
Πρόγραμμα. Όταν αφορά η Βέροια τα 3/5 του πληθυσμού του νομού πρέπει  να έχει 
και μία ισομερή κατανομή. Εμείς εντάξαμε έργα που αφορούν μόνο τις Κοινότητες. 
Ενόψει αυτών που ακούστηκαν για τα ΤΣ ας πάρουμε μία απόφαση ότι αυτά τα έργα 
που ψήφισε το ΔΣ θα τα παλέψουμε όλοι και θα ζητήσουμε από το ΝΣ να δείξει την 
ευαιασθησία του και να τα εντάξει. δ)Δεν είναι έργα του Δήμου αυτά που 
εντάσσονται στο περιφερειακό πρόγραμμα; ε)Τα διάφορα κοινοτικά προγράμματα. 
Για το Γ' ΚΠΣ πιά ήταν η άποψη των διαφωνούντων ; Να  προσθέσουμε τη Χαράδρα 
στην πρόταση της πλειοψηφίας και τον Αλιάκμονα που ούτως ή άλλως ένα μεγάλο 
κομμάτι του που αφορά το Δήμο είναι ενταγμένο στο πρόγραμμα της ΔΕΗ. Είχατε 
καμία άλλη άποψη; Όχι. Αυτό είναι το δυστύχημα ότι υπάρχει μία απόσταση 
επικοινωνίας η οποία χαρακτηρίζεται από μία αντίληψη στενά αντιπολιτευτική από τη 
μία και χωρίς να συλλάβει και είναι σωστή η παρατήρηση του κ. Ταχματζίδη για να 
κριτικάρεις πρέπει να κατανοήσεις. Φοβάμαι ότι είστε ακόμη στο προστάδιο της 
κατανόησης. στ)Δεν είναι τα Τ.Σ.Η συγκεκριμένη πολιτική που πάλεψε ο Δήμος; Δεν 
θα  έρθουν απ' αυτά πάνω από 450 εκ.; Δεν είναι βαθύτατα αναπτυξιακή στο κομμάτι 
των ανέργων; ζ)Υπάρχει και το ΕΠΤΑ. Δεν έχει  καταρτιστεί, τώρα ήρθε η εγκύκλιος 
και στο επόμενο ΔΣ ή στο άλλο, από τώρα να ξέρετε για να  ετοιμάσετε προτάσεις, 
θα έρθει θέμα. Οι μόνες προτάσεις που άκουσα ήταν των κ.κ. Γεωργιάδη για τον ΚΑ 
ενδεών, Τσαμήτρου για  αγροτ. οδοποιϊα και έργα  στο Ξηρολίβαδο. Μιλήσαμε σαν 
να είμαστε ακόμη στα μπαλκόνια. Σήμερα σχεδιάζουμε. 
 Να σας πω κάποια πράγματα γιατί είναι περίεργα. 1)Στον ΚΑ 163.9 το 1998 
υπήρχαν 212 εκ. επιστροφή από τα μάρμαρα. Περιλαμβάνονται στο σκέλος των 
εσόδων   αυτά τα οποία γνωρίζαμε ότι ουδέποτε μπορούν να εισπραχθούν είχαν 
προϋπολογισθεί σαν δαπάνες στον προϋπολογισμό του 98  κι ένα αποθεματικό 21 εκ. 
Ουσιαστικά από τα 212 εκ. εγνώριζε ο κ. Σκουμπόπουλος κι όλοι μας εδώ ότι τα 190 
εκ. που προγραμματίζαμε για δαπάνες δεν επρόκειτο  ποτέ να εισπραχθούν. Κι 
ερχόμαστε να κάνουμε κριτική σ΄έναν προϋπολογισμό που λέγεται ευθαρσώς ότι τα 
236 εκ. απ΄τα φάρμακα δεν πρόκειται να τα εισπράξουμε και συνεπώς δεν  
νομιμοποιούμαστε πολιτικά και ηθικά να τα προϋπ/σουμε σαν δαπάνες πραγματικές; 
Αυτή ήταν η διαφάνεια που κάποιοι ευαγγελίζονταν; 2)Για τις δημόσιες σχέσεις. Στον 
ΚΑ 062.1 για το 99 υπάρχουν 5 εκ. ενώ το 98 ήταν 6 εκ. 
 Σκουμπόπουλος :Δήμαρχος ήσασταν εσείς, μην  κρίνετε τον εαυτό σας. 
 Δήμαρχος :Ακούτε λοιπόν. Στον ΚΑ 062.3 το 98 ήταν 2 εκ. ενώ το 99 είναι 3 
εκ. με βάση τα απολογιστικά στοιχεία. Στον ΚΑ 062.4  5 εκ. το 98, το ίδιο και το 99. 
Στον ΚΑ 062.9 ήταν 5 εκ. το 98, ενώ το 99 είναι 9 εκ. Σ' αυτά η διαφορά για όλο τον 
ενιαίο Δήμο φέτος είναι 4 εκ. 



 Κατέστησα από την πρώτη στιγμή σαφή την πρόταση της  πλειοψηφίας να 
φέρει στην αρχή της 4ετίας όλα τα ζητήματα των στρατηγικών επιλογών σε κάθε 
τομέα για συζήτηση στο ΔΣ. Ξεκινήσαμε για το θέμα των προτάσεων για το ΝΣ και 
το Γ' ΚΠΣ. Δεν θελήσατε να συμμετέχετε. Δεν είχατε πρόταση. Συνεχίσαμε για την 
πολιτιστική πολιτική και προς τιμήν σας έστω κι αν δεν είχατε πρόταση, την 
εψηφίσατε. Είναι καλό στοιχείο. Συνεχίζουμε σήμερα  με τον προϋπολογισμό που 
έχει μία συγκεκριμένη πολιτική φιλοσοφία και που μιλάει για ισομερή ανάπτυξη, μια 
φορά πόρων από το κέντρο προς την περιφέρεια και αυτό είναι ανάγλυφο πάνω στη 
ΣΑΤΑ που είναι η  μόνη για την οποία μπορούμε να σχεδιάσουμε. Στο επόμενο ΔΣ 
θα έχουμε το ΕΠΤΑ.  Ετοιμαστείτε έστω και την τελευταία στιγμή. Στο  μεθεπόμενο 
θα έχουμε την χάραξη της κοινωνικής μας πολιτικής και στο αμέσως επόμενο ΔΣ θα 
έχουμε να συζητήσουμε την πολιτική μας για τον αθλητισμό και τη νεολαία. Κι αν εν 
τω μεταξύ η επιτροπή για θέματα κυκλοφοριακού έχει προτάσεις θα έρθει και αυτό το 
θέμα. Δεν έχουμε καμία διάθεση κάποιο από τα μείζονα ζητήματα που αφορούν την 
πόλη να μην έρθει στο ΔΣ. Από σας ζητάω να συμμετέχετε σ' αυτές  τις διαδικασίες, 
να είμαστε  ουσιαστικοί και να μην βάζετε ζητήματα χρόνου σ' αυτό το μεταβατικό 
διάστημα. Αν βάλετε την άλλη μέρα το πρωϊ θα συνεχιστεί το ΔΣ. 
 Σκουμπόπουλος :Το ΔΣ αποφασίζει. Αυτά τα ξέρετε. 
 Δήμαρχος :Αλίμονο αν δεν τα ήξερα  εσείς θα τα ξέρατε; εσείς καθόσασταν 
εδώ  και περιμένατε πότε θα σας ρωτήσει ο Δήμαρχος κάτι. Εγώ διηύθυνα  και τις 
συζητήσεις και συμμετείχα. 
 Θα σας παρακαλέσω, έχετε τις αντοχές και τη διάθεση… 
 Στο σημείο αυτό ο Δήμαρχος διέκοψε να ομιλεί επειδή δημιουργούνταν 
θόρυβοι από την πλευρά των συμβούλων. 
 Πρόεδρος :Σας παρακαλώ κάντε ησυχία. 
 Δήμαρχος :Λυπάμαι που το λέω αλλά  εάν υπάρχει αυτή η απρέπεια απέναντι 
στο πρόσωπο του Δημάρχου δεν θα ξανάρθω  στο  ΔΣ. Θεωρώ  ότι  είναι προσωπική 
απρέπεια. 
 Πρόεδρος :Είναι δική μου η ευθύνη που η αίθουσα έχει αυτή την εικόνα. 
Παρακαλώ συνεχίστε. 
 Δήμαρχος :Όχι. Ακουσα τον κάθε δημοτ. σύμβουλο, όσο σκληρή κι αν ήταν η 
κριτική του χωρίς να τον διακόψω. Εχω απαίτηση να κάνει κι αυτός το ίδιο. Αν δεν το 
κάνει δεν έχει καμιά δουλειά ο Δήμαρχος ούτε να βρίσκεται στις συνεδριάσεις του 
ΔΣ ούτε να παίρνει το λόγο. Εκτός αν δεν θέλετε να μιλήσει. 
 Πρόεδρος :Θέλω ν'  αντιληφθείτε ότι είναι μη λειτουργικό όταν γίνεται  μία 
συζήτηση την ώρα που κάποιος τοποθετείται μεταξύ μας. Υπάρχει μία κούραση, 
αλλά ας κάνουμε λίγη υπομονή. 
 Δήμαρχος :Μία πρόταση μόνο. Ο ΚΑ του αποθεματικού να περιορισθεί στα 
100 εκ. και το υπόλοιπο ποσό να μεταφερθεί στις πιστώσεις για την εφαρμογή του σχ. 
πόλης. Για να μην έχει κανένας τον πειρασμό για τυπικό λόγο  να καταθέσει  ένταση 
της απόφασης του ΔΣ. 
 Πρόεδρος :Συμπληρώνεται η εισήγηση της ΔΕ μ' αυτήν σας την πρόταση. 
Υπάρχουν δύο προτάσεις. Η μία της καταψήφισης του προϋπολογισμού και η άλλη 
της ΔΕ για υπερψήφιση του Τ.Π και του προϋπολογισμού όπως συμπληρώθηκε με 
την πρόταση του Δημάρχου. 
 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 1999 
όπως αυτό έχει κατατεθεί και συμπληρωθεί με την πρόταση του Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 

Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. 
Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, Μ. 
Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Γ. Μανακούλης.  

 Πρόεδρος: Ποιοι καταψηφίζουν το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου; 



 Καταψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Π. 
Αγαθαγγελίδης. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το σχέδιο εκτελεστέων έργων έτους 1999. 
2.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.-Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 265 του ΔΚΚ (ΠΔ 410/95). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Καταρτίζει το τεχνικό πρόγραμμα εκτελεστέων έργων του Δήμου Βέροιας 
έτους 1999, ως εξής: 
Α/Α  

 
ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ-ΕΙΔΟΣ ΕΡΓΟΥ 

ΠΡΟΥΠ/ΣΑ 
ΔΑΠΑΝΗ 

ΚΑΤΑ 
ΠΡΟΣΕΓΓΙΣΗ 

ΠΗΓΗ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 

  Α'ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ   

1. Διαμόρφωση χώρου και ταφή απορριμμάτων 2.500.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Προμήθεια αυτοκινούμενης σκούπας 30.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
3. Προμήθεια κάδων 42.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
 ΣΥΝΟΛΟ 74.500.000  
    
 Β'ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ   

1. Συντήρηση και επισκευή δικτύων φωτισμού πόλεως 
και Συν/σμών 

6.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

2. Συντήρηση και επισκευή φωτισμού πάρκων και 
παιδικών χαρών 

6.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

3. Μικροεπεκτάσεις δικτύου φωτισμού και μετατοπίσεις 
στύλων 

8.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

4. Αντικατάσταση κοινόχρηστου φωτισμού Δήμου 8.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
5. Κατασκευή εορταστικού φωτισμού Δήμου 8.000.000 ΣΑΤΑ  ΄99 
6. Αντικατάσταση κοινοχρήστου φωτισμού Συνοικιών  

4.000.000 
 
ΣΑΤΑ  ΄99 

7. Πρόγραμμα ηλεκτροφωτισμού Λαζοχωρίου 3.000.000 ΣΑΤΑ  ΄99 
8. Πρόγραμμα ηλεκτροφωτισμού Ταγαροχωρίου 3.000.000 ΣΑΤΑ  ΄99 
9. Πρόγραμμα ηλεκτροφωτισμού Μέσης 4.000.000 ΣΑΤΑ  ΄99 
10. Προμήθεια ενός καλαθοφόρου οχήματος 15.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
11. Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού κέντρου 4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
12. Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού για Συνοικίες 4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
13. Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού Δημοτικών 

Διαμερισμάτων 
4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

 ΣΥΝΟΛΟ 77.000.000  
    
 Γ'ΚΗΠΟΙ-ΔΕΝΔΡΟΣΤΟΙΧΙΕΣ  

1. Συντήρηση πάρκων-παιδικών χαρών 4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Κατασκευή & μεταφορά φυτωρίου 10.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
3. Διαμόρφωση πάρκου Ράχης  10.000.000 ΑΤΟΚΟ  ΔΑΝΕΙΟ 
4. Διαμόρφωση χώρων σε γήπεδα αθλοπεδιών Ράχης  4.920.000 ΕΝΤΟΚΟ  ΔΑΝΕΙΟ 



5. Αποπεράτωση πάρκου Ράχης 2.100.000 ΕΝΤΟΚΟ  ΔΑΝΕΙΟ 
6. Κατασκευή ποτίστρας στη θέση Προσήλιο 

Τριποτάμου 
1.500.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
7. Κατασκευή ποτίστρας στη θέση Γιδόμαντρα 

Τριποτάμου 
2.300.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
8. Μεταφορά νερού & Κατασκευή ποτίστρα, στη θέση 

Ορμος Γεωργιανών  
2.350.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
9. Μεταφορά νερού & Κατασκευή ποτίστρα, στη θέση 

Καλόγηρος Γεωργιανών 
2.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
10. Κατασκευή ποτίστρας στους βοσκοτόπους περιοχής 

Κότσικα Ράχης  
2.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
11. Μεταφορά νερού & Κατασκευή ποτίστρα, στη θέση 

Αράπης Καστανιάς 
1.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
12. Καλλιέργεια πηγής, μεταφορά & κατασκευή 

ποτίστρας στη θέση Καψιά Καστανιάς 
800.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
13. Μεταφορά ποτίστρας στη θέση Κομμένη Καστανιάς  800.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
14. Υδρομάστευση & μεταφορά νερού στη θέση 

Στριγγώνι Καστανιάς 
639.121 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
15. Καλλιέργεια πηγής στη θέση Αλωνάκι & κατασκευής 

ποτίστρας Καστανιάς 
900.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
16. Διαχειριστική μελέτη του δάσους Καστανιάς 

πενταετίας 1999 - 2003 
4.910.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

17. Αποχέτευση - Σωλήνωση Χειμάρου Π. Σουμελά 
Καστανιάς 

7.000.000 ΥΜΑΘ 

18. Ανάπλαση Κοινοχρήστων χώρων Σταδίου Ράχης 4.130.000 ΧΡ.ΥΠΟΛ. ΣΥΝΔ. 
19. Διαμόρφωση πάρκου-παιδικής χαράς Κουμαριάς 1.000.000 ΧΡ.ΥΠΟΛ. ΣΥΝΔ.. 
20. Ανάπλαση - Αξιοποίηση - Ανάδειξη Τριποτάμου 

περιοχής Εκκλησιών 
50.000.000 Leader II -  

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
21. Αντικατάσταση παιχνιδιών παιδικών χαρών 5.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
22. Εγκατάσταση αυτόματου ποτίσματος στα πάρκα  3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
23. Διαμόρφωση πλατείας Καπετανίδη σε χώρο 

ανέγερσης μνημείου   
5.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

24. Διαμόρφωση κοινοχρήστου χώρου οδού Αγ. 
Αντωνίου 

3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

25. Διαμόρφωση χώρου παιδικής χαράς Μέσης. 2.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
26. Διαμόρφωση πάρκου παιδικής χαράς Αμμου  4.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
27. Ανακατασκευή Κεντρικής Πλατείας Τριποτάμου  6.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
28. Διαμόρφωση πλατείας Κομνηνίου  2.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
29. Ανάπλαση-αξιοποίηση υπ΄αρ. 20 Δημοτικού 

Οικοπέδου Καστανιάς 
3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

30. Διαμόρφωση κοινόχρηστου χώρου Κυδονοχωρίου 3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
31. Κατασκευή Φράγματος στη Ράχη  1.391.000 ΣΑΤΑ ΄99 
32. Κατασκευή ποτίστρας στη θέση Αηλιάς & μεταφορά  

νερού στη θέση Τζαμάλα Καστανιάς 
3.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
33. Κατασκευή ποτίστρας στη θέση Ξηρόβρυση Σάντας  2.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
34. Μεταφορά νερού από Χάνι στη θέση Μαντριά 

Κουμαριάς 
2.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
35. Κατασκευή ποτίστρας στη θέση Καρατάσι 

Κουμαριάς 
3.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
    

 ΣΥΝΟΛΟ 159.740.121  



 
 Δ'ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΑ   

1. Συντήρηση δημοτικών νεκροταφείων 3.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Κατασκευή οστεοφυλακείου  10.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
3. Ανακαίνιση αίθουσας τελετών  3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
    
 ΣΥΝΟΛΟ         16.000.000  
    
 Ε'ΟΔΟΠΟΙΙΑ   

1. Συντήρηση- επισκευή τσιμεντοστρωμένων και 
ασφαλτοστρωμένων οδών πόλης. 

10.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

2. Συντήρηση και επισκευή τσιμεντοστρωμ. & 
ασφαλτοστρωμ. οδών Δημοτικών Διαμερισμάτων 

5.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

3. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης Αγ. 
Βαρβάρας 

600.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

4. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης Αμμου 200.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
5. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης 

Ασωμάτων 
300.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

6. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης 
Γεωργιανών 
 

1.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

7. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης Ράχης 600.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

8. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης 
Κουμαριάς 

500.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

9. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης Κ. 
Βερμίου 

1.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

10. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης 
Καστανιάς 

500.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

11. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης - αποχέτευσης 
Τριποτάμου 

500.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

12. Ασφαλτόστρωση δρόμων Καστανιάς 10.000.000 ΑΤΟΚΟ  ΔΑΝΕΙΟ 
13. Ασφαλτόστρωση δρόμων Αγ. Βαρβάρας Ι. 10.200.000 ΕΝΤΟΚΟ  ΔΑΝΕΙΟ 
14. Ασφαλτόστρωση δρόμων Αγ. Βαρβάρας ΙΙ  9.800.000 ΕΝΤΟΚΟ  ΔΑΝΕΙΟ 
15. Διάνοιξη-Αμμοχαλικόστρωση δρόμου  στην περιοχή 

άνω Καρούτια Καστανιάς 
800.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
16. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου από Ανω Καρούτια  

προς μαντρί Κατσαρού 
1.300.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
17. Διαπλάτυνση Δρόμου  από Πρ. Ηλία προς Καστανιές  700.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
18. Αμμοχαλικόστρωση βελτίωση δρόμου προς  ................................

ραντάρ Ράχης  
1.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
19. Διάνοιξη-Διαπλάτυνση Δρόμου από Ξηρολίβαδο 

προς Καστανιά 
4.500.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
20. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου από χιονοδρομικό 

κέντρο προς Πλαλίστρα Κ. Βέρμιου 
3.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
21. Αποπεράτωση δρόμου από Βλαχοπήγαδο μέχρι 

 Τσαμι Τριποτάμου 
1.500.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
22. Διάνοιξη Δρόμου από Μαντρια Κατσαρού έως όρια 

Ξηρολιβάδου 
2.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
23. Ασφαλτόστρωση δρόμου από Καχριμανίδη μέχρι 

Γέφυρα Καλλογριάς Τριποτάμου 
1.500.000 ΥΠΕΧΩΔΕ 

24. Κατασκευή έργων στον πεζόδρομο της παρόδου 
Σταδίου Ράχης  

900.000 ΥΠ. ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ 

25. Ασφαλτόστρωση κεντρικού δρόμου Ράχης  2.360.000 ΣΑΤΑ ΄98 



26. Ασφαλτόστρ. δρόμων από οικία Καρανάσιου μέχρι 
οικία Φωτιάδη Τριποτάμου  

2.360.000 ΣΑΤΑ ΄98 

27. Ασφαλτόστρωση δρόμων Κομνηνίου  1.264.000 ΣΑΤΑ ΄98 
28. Ασφαλτόστρωση δρόμων από οικία Φωτιάδη μέχρι 

πευκώνα Τριποτάμου 
2.360.000 ΣΑΤΑ ΄98 

29. Διάνοιξη δρόμου από Γεωργακόπουλο μέχρι 
Νικολαϊδη Γεωργιανών  

2.130.000 ΧΡ.ΥΠΟΛ.ΣΥΝΔ.     

30. Ασφαλτόστρωση δρόμου προς Νεκτροφεία Μ. 
Σάντας  

4.130.000 ΧΡ.ΥΠΟΛ.ΣΥΝΔ 

31. Ασφαλτόστρωση οδού Καλογριάς -Πανοράματος 
Τριποτάμου  

4.130.000 ΧΡ.ΥΠΟΛ.ΣΥΝΔ 

32. Διάνοιξη-Κρασπέδωση-Ασφαλτόστρωση οδού 
Αγαμένωνος  

12.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

33. Ασφαλτόστρωση οδών Φωκίωνος, Θησέως, 
Ημαθίωνος  

3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

34. Διάνοιξη-Κατασκευή τειχίου Ασφαλτόστρ. οδού 
Πυθίας  

10.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

35. Διάνοιξη - Κρασπέδωση - Ασφαλτόστρωση οδού 
Αρεως 

6.000.000 ΣΑΤΑ  ΄99 

36. Διάνοιξη - Κρασπέδωση - Ασφαλτόστρωση  
οδών Πόντου κλπ.  

5.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

37. Ασφαλτοστρώσεις δρόμων 3ης Συνοικίας  8.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
38. Κρασπέδωση - Ασφαλτόστρωση οδών 4ης Συνοικίας  8.000.000 ΣΑΤΑ  ΄99 
39. Τοποθέτηση φωτεινού σηματοδότη στη Λεωφ. 

Στρατού  
2.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

40. Κατασκευή πεζοδρομίων στη Λεωφ. Στρατού  2.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
41 Διανοίξεις -Κρασπεδώσεις περιοχής επεκτάσεων  15.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
42. Κρασπέδωση - Ασφαλτόστρωση οδών Πανοράματος  15.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
43. Διαπλάτυνση - Κρασπέδωση -Πεζοδρόμια Αγ. 

Βαρβάρας 
25.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

44. Κατασκευή Αντιπλημυρικού έργου Ασωμάτων  1.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
45. Ασφαλτόστρωση οδών Λευκόπετρας -Γεωργιανών  5.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
46. Κατασκευή τοιχείων - Ασφαλτοστρώσεις οδών   

Κ. Βερμίου 
17.656.000 ΣΑΤΑ ΄99 

47. Τσιμεντόστρωση οδών Καστανιάς   3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
48. Κατασκευή τοιχείου στο δρόμο προς Π. Σουμελά  3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
49. Αγροτική Οδοποιϊα   20.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
50. Ολοκλήρωση εργασιών πεζοδρόμου οδού Σταδίου 

Ράχης 
7.409.000 ΣΑΤΑ ΄99 

51. Διάνοιξη-Ασφαλτόστρωση-Κρασπέδωση 
Περιφερειακού 

8.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 

52. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου προς "ΜΑΝΤΡΙΑ" 
Κουμαριάς 

2.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 
ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 

53. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου προς τη θέση   
"ΚΑΛΛΙΠΕΤΡΑ" Γεωργιανών 

3.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 
ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 

54. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου περιοχής  
"ΝΤΟΡΜΑΝΙ" Γεωργιανών 

2.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 
ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 

55. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου στην  θέση 
"ΚΟΜΜΕΝΗ" Καστανιάς 

2.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 
ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 

56. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου στη θέση  
"ΑΛΩΝΑΚΙΑ" Καστανιάς 

2.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 
ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 

57. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου στη θέση  "ΚΑΛΥΒΙΑ  
ΚΑΤΣΑΡΟΥ" Καστανιάς 

1.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 
ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 

58. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου στη θέση  
"ΠΑΛΗΑΜΠΕΛΑ" Σάντας 

3.000.000 ΥΠΟΥΡ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 
ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 

 ΣΥΝΟΛΟ 277.199.000  
    



 ΣΤ'ΔΙΑΦΟΡΑ-ΚΤΙΡΙΑ   

1. Συντήρηση δημοτικών κτιρίων 3.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Συντήρηση σχολικών κτιρίων 110.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ ΤΑΣΕ 
3. Συντήρηση δαπέδων οροφής - στέγης 3ου-4ου Λυκείου   14.000.000 

 
ΧΡΗΜ.ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

4. Επισκευή Συντήρηση Σχολικού Κτιρίου Καστανιάς  2.000.000 ΥΠ. ΠΑΙΔΕΙΑΣ 
5. Επισκευή στέγης 4ου Δημοτικού Σχολείου  15.000.000 ΤΑΣΕ 
6. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Ασωμάτων      8.000.000 ΤΑΣΕ 
7. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Αγ. Βαρβάρας   4.000.000 ΤΑΣΕ 
8. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Αμμου 4.000.000 ΤΑΣΕ 
9. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Ράχης         4.000.000 ΤΑΣΕ 
10. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου       4.000.000 ΤΑΣΕ 
11. Επισκευή περίφραξης 6ου Δημοτικού Σχολείου  6.000.000 ΤΑΣΕ  
12. Συντήρηση-Αναπαλαίωση αρχοντικού Μπέκα   1.900.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
13. Συνεδριακό Πολιτιστικό Κέντρο 1.224.840.000 ΥΠΠΟ-ΧΡΗΜ.ΥΠΟΛ. 
14. Αποκατάσταση - ανάπλαση παλιάς Εβρ.Συνοικίας  62.056.889 ΥΠΕΧΩΔΕ 

ΧΡ. ΥΠΟΛΟΙΠΟ 
15. Ανάπαλαση-Συντήρηση αρχοντικού Αναστασίου   100.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΠΑΙΔΕΙΑΣ 
16. Κατασκευή κέντρων τουριστικής πληροφόρησης   150.000.000 Ε.Ε 
17. Ολοκλήρωση κλειστού γυμναστηρίου 1ου Γυμνασίου 140.000.000 Γ.Γ.Α 
18. Διαμόρφωση - ανάπλαση παρόχθιων ζωνών  κοίτης 

Τριποτάμου 
200.000.000 ΥΠΕΧΩΔΕ - 

ΧΡ. ΥΠΟΛΟΙΠΟ 
19. Ολοκλήρωση κατασκευής γηπέδων Ταγαροχωρίου  40.000.000 Γ.Γ.Α 
20. Ανέγερση δημοτικού κτιρίου στο οικόπεδο Κάππου  32.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
21. Εκθεσιακό Κέντρο Ποντιακού Ελληνισμού        90.000.000 ΕΑΠΤΑ 
22. Ολοκλήρωση Πολιτιστικού Κέντρου Ράχης    4.000.000 ΣΑΝΑ 1 
23. Κατασκευή υδατοδεξαμενής Καστανιάς  3.887.392 ΑΤΟΚΟ  ΔΑΝΕΙΟ 
24. Συντήρηση γηπέδου τένις Αθλ. Κέντρου Ράχης Ι   11.626.405 Γ.Γ.Α 
25. Συντήρηση γηπέδου τένις Αθλ. Κέντρου Ράχης ΙΙ         1.373.595 Γ.Γ.Α 
26. Κατασκευή στεγάστρου στη θέση     

"ΠΑΛΙΟΠΑΤΣΙ" Κουμαριάς 
2.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΓΕΩΡΓΙΑΣ 

ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 
27. Διαμόρφωση χώρου Δημοτ. καταστήματος     

Καστανιάς 
4.000.000 ΕΑΠΤΑ 

28. Ολοκλήρωση κτιρίου 3ου ΚΑΠΗ.         4.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
29. Ανακατασκευή Γραφείου Δ.Δ.Ασωμάτων 2.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
30. Κατασκευή ταχυδρομικών θυρίδων         

Ασωμάτων - Αμμου 
1.200.000 ΣΑΤΑ ΄99 

31. Ολοκλήρωση αποδυτηρίων Ασωμάτων 1.500.000 ΣΑΤΑ ΄99 
32. Κατασκευή εγκατάσταση αναμεταδότη Γεωργιανών        1.500.000 ΣΑΤΑ ΄99 
33. Ανακατασκευή Γραφείου Δ.Δ. Γεωργιανών       3.000.000 ΣΑΤΑ ΄99 
34. Προμήθεια τοποθέτηση πινακίδων Τροχαίας 2.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

 ΣΥΝΟΛΟ 2.256.884.281  
    

 Ζ'ΣΧΕΔΙΟ ΠΟΛΗΣ   

1. Σύνταξη κυκλοφοριακής μελέτης  9.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Ανάθεση Γεωτεχνικής & Στατικής Μελέτης  Νοτίου 

τείχους της πόλης 
1.550.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

3. Ανάθεση Γεωτεχνικής & Στατικής Μελέτης  Πρανών 
Κοίτης Τριποτάμου 

2.600.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

4. Σύνταξη μελέτης επέκτασης σχεδίου πόλης  7.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
5. Δαπάνες εφαρμογής σχεδίου πόλης  206.914.020 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 



6. Δαπάνες για κατεδαφίσεις ρυμοτομουμένων   
Κτισμάτων  

2.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

7. Δαπάνες για την εκτέλεση βασικών κοινόχρηστων 
πολεοδομικών έργων  

35.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

8. Απαλλοτριώσεις για τη δημιουργία χώρων 
κοινόχρηστων και κοινοφελών χρήσεων  

5.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

9. Σύνταξη μελέτης πράξεων εφαρμογής επέκτασης 
ρυμοτομικού σχεδίου Βεροίας 

1.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

10. Δαπάνες απαλλοτριώσεων και κατασκευή 
εγκαταστάσεων για την τοπική Αγορά Βέροιας  

16.200.000 ΧΡ.  ΥΠΟΛΟΙΠΟ 

 ΣΥΝΟΛΟ 286.264.020  

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     130/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Βαφείδης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Σ. Γεωργιάδης Ε. Κουκουρδής 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Γ.  Μανακούλης 
 Π.  Πιτούλιας Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια   29-3-1999 

Ο  Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


